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برق رایگان،
 درست یا غلط؟

دولت در مصوبه ای نــرخ برق را 
برای کم مصرف ها رایگان کرده 
است. این تصمیم، ظاهر جذاب 
اما باطن ویرانگری دارد. احتمالا 
مســاله این گونه شــروع شده 
که با بالارفتن بدهــی دولت به 
نیروگاه ها، فشــار وزارت نیرو بر 
دولت برای افزایش نرخ زیاد شده 

است.
اما دولت که نسبت به افزایش هر 
قیمتی حساسیت زیادی دارد، با 
آن مخالفت کرده است و شرط 
گذاشته که این افزایش تعرفه باید 
با امتیازی که وزارت نیرو می دهد، 
همراه شود. این امتیاز هم قاعدتا 
رایگان شــدن برق کم مصرف ها 

بوده است.
احتمالا کسانی هم در تایید آن 
گفته اند که با ایــن روش انگیزه 
کاهش مصرف زیاد می شــود و 
می توان با گران کردن تعرفه برق 
برای پرمصرف ها، فشار مصرف 
را کنترل کرد. مهم ترین خطای 
این تدبیر در آن اســت که یک 
عادت مصرفی نادرست را بنیان 

می گذارد.
این ذهنیت که دولت باید...

شفافیت آماری برقرار می ماند؟ 

تب سنج بازار مسکن؛ 
متهم افزایش قیمت!

اگرچه وزیر راه و شهرسازی اعلام کرده بود برای 
جلوگیری از ایجاد تنش قیمتی، از این پس آمار 
معاملات مسکن منتشر نخواهد شد اما به نظر 
می رسد بدلیل انتقادات شــدید، این تصمیم 

احتمالا تغییر کرده است.
وزارت راه و شهرســازی از ســال 88 و با راه 
اندازی سامانه املاک و مستغلات تحت نظارت 
اتحادیه مشاوران املاک، اتاق اصناف ایران و 
وزارت صمت به طور مرتب و در هر ماه اقدام به 
انتشار گزارش هایی در خصوص بازار مسکن در 
ماه منتهی به زمان ارائه این گزارش، می کند. 
سامانه ای که اگرچه منبع بانک مرکزی در ارائه 
آمار بازار مسکن است، اما بسیار پیش آمده که 

در گزارش های تحلیلی...

علی سرزعیم | تجارت نیوز
یادداشـــت

ISFAHAN
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2 ادامه در صفحه 

مدیر ارزیابی سرمایه گذاری صندوق نوآوری و شکوفایی:

سرمایه گذاری در 
استارت آپ ها بیمه می شود 

رضوانیان گفت: برای افزایش انگیزه سرمایه گذاران 
جسور، قراردادی با بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران 

منعقد شده است که بر اساس آن سرمایه گذاری در طرح های استارت آپی زیر پوشش بیمه 
قرار می گیرد.

 در سال جاری تخصیص اعتبار به ۱۹ طرح مختلف استارت آپی در صندوق نوآوری و شکوفایی 
تصویب شده و در مجموع بیش از ۳۰۰ میلیارد تومان در این طرح ها ...

سید حسن قاضی عسگر با 
اشاره به برنامه های حمایتی 
مدیریت استان اصفهان برای 
تقویت صنعت گردشگری، اظهار داشت: حدود ۳ 
هزار میلیارد تومان وام با بهره ۱۲ درصد در اختیار 
فعالان صنعت گردشــگری اســتان اصفهان قرار 

گرفته است.
وی افزود: تاکنون ۱۵ الی ۲۰ درصد از این وام توسط 
فعالان صنعت گردشگری استفاده شده است چراکه 
به علت تأثیر ویروس کرونا بر صنعت گردشگری و 

مشکلات بازپرداخت از این وام استقبال نشده است.

   تدوین برنامه جامع گردشگری و توسعه روابط 
اصفهان با کشورهای عضو اکو

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان 
با اعلام تدوین »برنامه جامع گردشگری« در استان 
اصفهــان تصریح کرد: ســتاد حمایــت از صنعت 
گردشگری استان اصفهان در ذیل شورای گفت وگو 
تشکیل شده اســت و با اخذ مصوبات لازم در حال 
تهیه دســتورالعمل های اجرایی آن هستیم که در 

آینده نزدیک با به کنترل درآمدن بیماری کرونا در 
اصفهان، کلید می خورد.

وی با اشاره به برگزاری جلســه مشترک با رئیس 
سازمان کشورهای عضو همکاری اقتصادی اکو در 
جهت توسعه صنعت گردشگری در استان اصفهان 
گفت: اقدامات مهم و جدی در راســتای توســعه 
صنعت گردشگری ایران با کشورهای عضو سازمان 
همکاری اقتصادی اکو انجام شده است که می توان 
در این ارتباط به توسعه روابط با تاجیکستان اشاره 

کرد.

معاون اقتصادی استانداری اصفهان خبر داد:
توسعه صنعت گردشگری اصفهان با کشورهای عضو اکو

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: توسعه روابط با کشورهای عضو سازمان همکاری 
اقتصادی اکو می تواند جانی تازه به صنعت گردشگری اصفهان بدهد و در دستور کار قرار دارد. ایسنا

گــــــزارش

گـــزارش

باند دوم محور مبارکه- بروجن در دست اجرا 

مهندســی  معاون 
و  راه  ســاخت  و 
شهرسازی اســتان اصفهان خبر داد: 
احداث باند دوم محور مبارکه-بروجن با 
نگاهی ویژه و با سرعت مطلوب در دست 

اقدام است.

بهزاد شاهسوندی معاون مهندسی و ساخت 
راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه 
محــور مبارکه-مجلســی-بروجن به طول 
تقریبی ۵۰ کیلومتر بعنوان یکی از اصلی ترین 
راه های مواصلاتی و شریانی استان اصفهان 
با استان های جنوبی کشــور می باشد اظهار 
کرد؛ 4۱ کیلومتر از این محور در حوزه راه های 
استان اصفهان واقع شده و این اداره کل با نگاه 
ویژه بمنظور ارتقاء سطح کیفی، حذف نقاط 
حادثه خیز و تصادفات رخ به رخ، چهار خطه 

نمودن مسیر را در دستور کار قرارداده است.
وی صدمات و خســارات ناشــي از تصادفات 
جادهاي، را امري مهم و قابل ملاحظه دانست 
و گفت: سلامت عمومي جامعه، چالشي است 
که تلاشها و اقدامات هماهنگ و یکپارچه اي را 
جهت پیشگیري هاي مؤثر و مستمر، مي طلبد.

 مردم بطور روزانه با سیســتم هاي مختلف و 
متعددي مواجه مي شــوند.که از بین تمامي 
سیستم هاي مذکور، سیستم هاي عبور و مرور 

پیچیده ترین و خطرناکترین آن است.
معاون مهندسی و ســاخت راه و شهرسازی 

اســتان اصفهان با اشــاره بــه تصادفات 48 
ساعت گذشــته در این محور اذعان داشت؛ 
با بررســی های بعمل آمده مهمترین عامل 
تصادفات اخیر، خواب آلودگی رانندگان، عدم 
رعایت سرعت مطمئنه، انحراف به چپ و دیگر 

مسائل مرتبط با ایمنی بیان شده است.
وی با بیان اینکه محور مبارکه-بروجن دارای 
بارترافیکی ســنگین و تردد بالای وســایل 
نقلیه است، اذعان داشــت:  عملیات احداث 
باند دوم این محوراز سال ۱۳86 آغاز گردید 
و طی ســنوات گذشــته حدود ۱۵ کیلومتر 
آن با اعتبــاری بالغ بر 7۹ میلیــارد ریال به 
صورت چهار خطه احداث و مورد بهره برداری 

قرارگرفته است.
شاهســوندی عــدم تامیــن منابــع مالی و 
همچنین وجود معارضین در مســیر شامل 
اراضی کشاورزی، اراضی منابع طبیعی، فیبر 

نوری، لوله گاز و تیر چراغ برق وغیره را عامل 
اصلی متوقف شدن این پروژه در دوره  زمانی 
مشــخصی دانســت و گفت؛ با پیگیری های 
بعمل آمده، ایــن اداره کل در ســال ۱۳۹7 
عملیــات اجرایی ۵ کیلومتر دیگر از مســیر 
را با قــراردادی بــه مبلغ ۲7 میلیــارد ریال 
آغاز نمود کــه متاســفانه مجددامعارضین 
 محور مانــع از ادامــه کار و فعالیــت پروژه 

شدند.
وی افزود جهــت تکمیل این پــروژه از هیچ 
کوششی دریغ نشده و پس از پیگیری بسیار 
برای باقیمانده مســیر به طول ۲۱ کیلومتر و 
همچنین تکمیل ۵ کیلومتر ابتدای مسیر که 
به صورت پراکنده کار شــده بود، آزادسازی، 
مطالعات تکمیلی و مناقصــه انجام پذیرفته 
است. و در حال حاضر عملیات اجرایی تا حد 
اجرای قشر اساس، تکمیل ابنیه فنی به مبلغ 
4۰۰ میلیارد ریال توســط پیمانکار منتخب 

آغاز شده است.
معاون مهندسی و ســاخت راه و شهرسازی 
استان اصفهان با بیان اینکه عملیات اجرایی 
این پروژه از ســرعت مطلوبی برخوردار است 
عنوان کرد؛ جهت روسازی مسیر شامل اجرای 
بتن غلطکی و آسفالت، مطالعات لازم صورت 
گرفته که با برآورد تقریبی حدود 4۵۰ میلیارد 
ریال در شــرف فرآیند برگــزاری مناقصه و 
انتخاب پیمانکار می باشــد که امید است با 
توجه به برنامه زمانبندی پروژه نسبت به اجرا 

و تکمیل آن اقدام شود

حسن دهانی
گــــــزارش

شایعه پراکنی ها در خصوص عدم وجود امنیت سرمایه گذاری 

 یک هیات سرمایه 
گذاری در عراق 
زیر نظر نخست 

وزیر با قانون کاملی 
که حامی سرمایه 

گذار است در زمینه 
تجارت فعالیت

 می کند

احمد پزنده رئیس کمیسیون تجارت، خدمات و ارتباطات اتاق بازرگانی اصفهان در وبینار تخصصی بررسی راهکارهای توسعه صادرات با کشور عراق ، به 
شایعه پراکنی ها در خصوص عدم وجود امنیت سرمایه گذاری در عراق اشاره کرد و از رایزن بازرگانی ایران خواست تا در این جلسه به این شایعات پاسخ 

دهد و ذهن فعالین اقتصادی را نسبت به سرمایه گذاری در کشور عراق روشن نماید. 

وی همچنین به لــزوم تغییر 
ســبک تعامل با تجار عراقی 
اشــاره کرد و با بیــان اینکه  
بازرگانان عراقی اخیرا مسئله 
رقابــت پذیــری قیمتی بین 
کالای ایرانی و دیگر کشورها 
را مطرح می کننــد از رایزن 
بازرگانی ایران در عراق خواســت تا قیمت 
کالاهــای وارداتی کشــور عــراق از دیگر 

کشورها را به بازرگانان ایرانی ارائه نمایند.
عبدالامیــر ربیهــاوی، رایــزن بازرگانی 
جمهوری اسلامی ایران در عراق نیزگفت: 
برنامه ریزی تجار ایــران برای عراق باید به 
صورت سرمایه گذاری مشترک باشد ؛ زیرا 
تجار عراقی تمایل به این نوع سرمایه گذاری 

با طرف های خارجی دارند.
وی، ایجاد محدودیت در مســیر صادرات 
را از جمله مشــکلات و موانع صادرات به 
این کشور دانســت و گفت: انجام تعهدات 
مالی به دنبال تحریم های ایران و شــیوع 
ویروس کرونا، عاملی بر تشــدید این موانع 
و محدودیت ها بوده اســت.وی ادامه داد: 
پیشنهاد تجارعراق این است که 7۵ درصد 
کار تولید بر روی مواد اولیه صادراتی انجام 
شود، سپس طرف عراقی ۲۵ درصد کار را که 
برند این کشور است، بر روی کالا انجام و آن 
را صادر کند که به نظر می رسد این شیوه در 

شرایط تحریم ها علیه ایران، مناسب باشد.
ربیهاوی، با بیان اینکه عراق تا چند ســال 
آینده به خودکفایی می رســد و اینک نیز 

در گندم و جو به خودکفایی رسیده است، 
گفت: کشوری که تاکنون متکی به درآمد 
نفت بوده و اینــک در بازارهای جهانی کار 
می کند، می تواند آینده خوبی در اقتصاد و 
صادرات کالا با حضور سرمایه گذار خارجی 

داشته باشد.
وی همچنیــن افزود: یک هیات ســرمایه 
گذاری در عــراق زیر نظر نخســت وزیر با 
قانون کاملی که حامی سرمایه گذار است 
در زمینه تجارت فعالیت می کند ؛ از این رو، 
این قانون علاوه بر کاهش ریسک سرمایه 
گذاری، تضمین مناسبی برای سرمایه گذار 

خواهد بود.
ربیهاوی همچنین ســرمایه گــذاری در 
بخش خدمات مهندسی را از جمله سرمایه 
گذاری های پربازده دانســت و افزود: ۳7 
شــرکت زیرمجموعه وزارت تجارت عراق 
فعالیت دارند و اتاق های ایران و ســازمان 
توسعه تجارت می توانند مجموعه خدمات 
فنی- مهندســی را به ما معرفــی کنند تا 
بتوانیم نوع خدمات مورد نیاز را برای شرکت 
طرف های ایرانی در مناقصه ها که قبلا نیز 

شرکت آنان در عراق ثبت شده ، اعلام کنیم.
رایزن بازرگانی ایران در عراق با بیان اینکه 
7۰ درصد شــرکت های عراقی متعلق به 
بخش خصوصی است و این امر تبادل تجاری 
را آسان تر می کند، ادامه داد: البته تحریم 
های بانکی تبادل تجاری با ایران راسخت 
کرده اســت؛ اما با شــیوه ها و راهکارهای 
مناسب می توان این مشکل را برطرف نمود.

وی همچنین توصیه کرد: ایران باید به جای 
کالاهای فله ای، کالاهــای با ارزش افزوده 
به عراق صادر کند؛ زیرا صــادرات فله ای 
به خصوص زعفران، به فــروش و صادرات 
آسیب می زند.ربیهاوی همچنین بازار عراق 
را مستعد گیاهان دارویی به صورت دمنوش 
ندانست و گفت: بر روی این کالا کاری انجام 
نشده و ضروری است تا آن را آنالیز کرده و 
فواید هر محصول بر روی بسته بندی های 
مناسب معرفی شود تا بازار فروش پیدا کند.

وی درخصوص اختلافات تجار عراق و ایران 
نیز گفــت: در صورت انعقــاد قراردادهای 
رسمی به خصوص در ایران ، علاوه بر آسان 
تر شدن فعالیت ها با اطمینان خاطر، کالا و 

پول بین طرفین رد و بدل می شود.
رایزن بازرگانی جمهوری اسلامی ایران در 
عراق در خاتمه رمز موفقیت در بازار عراق 
را ســرمایه گذاری مشــترک و استفاده از 
برند عراق برای صــادرات محصولات دیگر 
کشــورها از جمله ایران، توجــه به قوانین 
تجارت و استفاده از نیروهای بومی عراقی 

دانست.

یلدا توکلی
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,761,00010,761,000قدیم

سکه طرح 
11,000,00010,500,000جدید

5,580,0005,400,000نیم سکه

3,170,0003,050,000ربع سکه

1730,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,820,0004,599,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,112,5001,061,300 عیار

طلای آب شده 
4,819,0004,598,000نقدی

یک گرم طلای 
241,483,4001,415,000 عیار

پست بانک ایران در نظر دارد تعداد 1 رقبه املاك تملیکى خود را از طریق مزایده عمومى به فروش 
برساند. متقاضیان جهت شرکت در مزایده مى توانند به آدرس (www.setadiran.ir) سامانه ا لکترونیک 

دولت مراجعه نمایند. 
مهلت دریافت اسناد مزایده: تا پایان وقت ادارى روز شنبه  1399/06/22 

مهلت تحویل پیشنهادات: تا پایان وقت ادارى روز یکشنبه مورخ 1399/06/23 ساعت 14:30
گشایش پاکات: روز شنبه 1399/06/24 ساعت 10 

در محل ساختمان سرپرستى پست بانک استان به نشانى: اصفهان، خیابان محتشم کاشانى، نبش بن بست کیوان 

آگهى مزایده عمومى فروش املاك و مستغلات
 شماره 2099003617000006
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ادامه از صفحه یک
... خدمات رایگان ارائه کند، ذهنیتی 
اســت که نهادهــای عرضه کننده 
خدمات را گرفتار کرده است. کافی 
است مقایســه ای بین قیمت برق و 
قیمت مکالمات تلفــن و اینترنت 
صورت گیرد. با وجود اینکه اهمیت 
آب و برق دهها برابر تلفن و اینترنت 
اســت، اما قبض پرداختــی برای 
اینترنت و موبایل بیشتر یا دست کم 

مساوی با هزینه برق یا آب است.
دلیل آن این اســت کــه از ابتدا در 
جامعه جا افتاد که اپراتورها غیردولتی 
هستند و باید بابت استفاده از خدمات 
آنها پول پرداخت و گاه این پرداخت 
با اجحاف نیز همراه بوده اســت؛ اما 
همواره نسبت به افزایش قیمت آب 

و برق مقاومت می شود.
تا همین جای کار نیز جامعه ایران 
کج دار و مریز پذیرفته که باید بابت 
مصرف برق پول پرداخت کند. تغییر 
این رفتار و عــادت دولت های بعد را 
گرفتار خواهد ساخت؛ چون بسیار 
بعید اســت که بتوان این سیاست 
را ادامــه داد؛ اما پــول گرفتن بابت 
چیزی که یک نوبت رایگان شده امر 
دشواری خواهد بود و نوعی گروگان 

گرفتن آینده به شمار می آید.
این قضیه یادآور سیاست دولت قبل 
در قبال مسکن مهر است که عادت 
مردم به پس انداز در بانک مسکن و 
دریافت وام از این بانک برای خرید 
مســکن را بر هم زد و دولت فعلی با 
دشواری توانست دوباره این سازوکار 

را بر جای خود بنشاند.
دولت بــه جــای رایــگان کردن 
می تواند سیاست های تشویقی برای 

کم مصرف شدن ایجاد کند.
همزمان دولــت می تواند گام های 
تعرفه را بلندتر کند؛ یعنی شــدت 
افزایش تعرفه را متناســب با میزان 
افزایش مصرف از مقدار تعیین شده 

را صعودی تعریف کند.
در شرایطی که کمتر از یک سال به 
پایان عمر دولت مانده است، انتظار 
می رود دولت از اقدامــات خاص و 
غیرمتعارف پرهیز کند و تلاش کند 
اقتصاد را در وضعیت متعارف حفظ 
کند و نهایتا به دولت بعد تحویل دهد. 
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پرداخت ۳۰۰ میلیارد ریال تسهیلات صندوق کارآفرینی امید
مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان گفت:از ابتدای سال تاکنون ۳۰۰ میلیارد ریال در 
قالب هزار و ۲۱۷ فقره تسهیلات قرض الحســنه از محل اعتبارات داخلی صندوق کار آفرینی امید و 

صندوق توسعه ملی پرداخت شده است.
احسان مهدوی مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان گفت:از ابتدای سال تاکنون ۳۰۰ 

میلیارد ریال در قالب هزار و ۲۱۷ فقره تسهیلات قرض الحســنه از محل اعتبارات داخلی صندوق کار 
آفرینی امید و صندوق توسعه ملی پرداخت شده است.

احسان مهدوی با اشاره به اینکه با اعطای این تسهیلات ۲ هزارو ۵۰۰ فرصت شغلی ایجاد شده افزود: در یک 
سال گذشته ۸۱۰ میلیارد ریال تسهیلات در استان اصفهان پرداخت و ۳ هزار و ۵۰۰ فرصت شغلی مستقیم ایجاد شده است.

او با بیان اینکه ۴۳۰ میلیارد ریال تســهیلات در روســتا ها پرداخت شــده، گفت: در هفتــه دولت ۴ طرح بزرگ روســتایی با بیش 
 از ۳۰ میلیارد ریال هزینه در شهرســتان های کاشــان، شــهرضا، چادگان و شرق اســتان افتتاح و زمینه اشــتغال بیش از ۳۰۰ نفر 

فراهم شد.

در دهه اول محرم ۵ هزارو ۴۰۰نفر از مردم استان اصفهان در نذر خون شرکت کردند
مدیرکل سازمان انتقال خون استان اصفهان گفت:در دهه اول محرم بیش از ۵ هزار و ۴۰۰ نفر از مردم استان 

اصفهان برای نذر خون مراجعه کردند که از این تعداد ۴ هزار و ۴۰۰ نفر موفق به نذر خون شدند.
مجید زینلی مدیرکل سازمان انتقال خون استان اصفهان با اشاره به پویش نذر خون اظهار داشت: از ابتدای 

محرم تا روز اربعین هم استانی ها می توانند برای اهدای خون به پایگاه های سازمان مراجعه کنند.
او افزود: در دهه محرم بیش از ۵ هزار و ۴۰۰ نفر برای نذر خون مراجعه کردند که از این تعداد ۴ هزار و ۴۰۰ 

نفر موفق به نذر خون شدند.
مدیرکل سازمان انتقال خون استان اصفهان با بیان اینکه ۱۴۲۰ واحد خون در روز های تاسوعا و عاشورا اهدا شده، 

گفت: میزان خون اهدایی در تاسوعا ۷۵۰ واحد و در روز عاشورا ۶۷۰ واحد بوده است.
او تصریح کرد: مرکز جامع اهدا کنندگان میدان خواجو و شهرستان های کاشان، خوانسار، گلپایگان، نجف آباد و شهرضا در دو روز تاسوعا 

و عاشورا در خدمت اهدا کنندگان خون بودند.
زینلی با اشاره به میزان اهدای خون امسال نسبت به سال گذشته اظهار داشت: میزان اهدایی خون در دهه اول محرم امسال تقریبا مشابه پارسال 

بوده و تفاوت زیادی نداشته است.

علی سرزعیم | تجارت نیوز
یادداشــت
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 نگاه تک بعدی به آب 
شرب در برهه ای باعث 

شد بخش های زیادی 
از منابع محیط زیستی 

به سمت شرب رفت 
که باید از این خطا های 

استراتژیک دوری کنیم

   نبود حــق آبه، ۹۵ 
درصدِ تالاب گاو خونی 

را خشک کرده است
حسین اکبری سرپرست 
معاونت نظــارت و پایش 
حفاظت محیط زیســت 
استان اصفهان اظهارداشت: 
متاسفانه از ایتدای امسال تاکنون با وجود 
پیگیری های زیست محیطی هیچ حق 
آبه ای برای تالاب گاو خونی رهاســازی 
نشده است و سطح خشــکی این تالاب 
به ۹۵ درصد رسیده اســت. او افزود: در 
حال حاضر به طور میانگین، حدود یک 
متر مکعب در ثانیــه و کمتر از آن، زهاب 
کشاورزی و پســاب به تالاب می رسد و 
این در حالی اســت که در نیمه اول سال 
گذشته به طور میانگین حدود ۳۵۰ لیتر 
در ثانیه پســاب به تالاب بین المللی گاو 
خونی می رسید. سرپرست معاونت نظارت 
و پایش حفاظت محیط زیســت استان 
اصفهان تاکید کرد: میزان حق آبه ای که 
در سال گذشته به تالاب رسید معادل ۲۳ 
درصد نیاز ســالانه بود و موجب مرطوب 
شدن ۲۳ درصد تالاب و آبگیری سطحی 
۵ درصد تالاب شد که متاسفانه به علت 
عدم تامین حق آبه و فصل طولانی گرما 
سطح تالاب مجددا از همان سال تاکنون 
رو به خشکی رفته است. اکبری ادامه داد: 
حق آبه مختص تالاب گاو خونی حداقل 
۱۷۶ میلیون متر مکعب در سال تعیین 
شده اســت که هنوز اقدامات لازم برای 
محقق شدن میزان اســتاندارد حق آبه 
آب این تالاب برای احیا شدن آن توسط 
دستگاه های مربوطه استان اصفهان انجام 

نگرفته است.

    انتهای رودخانه زنده رود به حال 
خود رها شده است

سرپرست معاونت نظارت و پایش حفاظت 
محیط زیست استان اصفهان در باره علت 
رها شدن ۱۰۰ کیلومتر انتهای رودخانه 
زاینده رود به حال خود گفت: متاســفانه 
در ۱۵ ســال اخیر بجز رهاســازی حق 
آبه ۴۱ میلیون متر مکعبی در نیمه دوم 
سال گذشــته هیچ حق آبه ای در تالاب 
گاوخونی رهاسازی نشــده و در نتیجه 
پوشش گیاهی در بستر رودخانه زاینده 
رود رشد چشمگیری پیدا کرده و به خاطر 
جاری بودن مقادیری از پساب و زهاب های 
کشاورزی رشد نیزارها، پوشش گیاهی و 

درختچه ها سرعت گرفته است.
اکبری اضافه کرد: علاوه بر عوامل طبیعی 
شــکل گرفته در رودخانه زاینــده رود، 
اقدامات غیر قانونی انسانی در تغییر شکل 
ساختاری تالاب گاو خونی هم بسیار به 
چشــم می خورد که نمونه هایی از آنها را 
می توان به توسعه فضای شهری و روستایی 
در حریم رودخانه، جاده سازی ها، ایجاد 
کانال های غیر مجاز به دست کشاورزان، 
تخلیه نخاله های ســاختمانی و احداث 
منازل در مناطق غیر مجاز حاشیه رودخانه 
و در نتیجه تاثیر مضر آن بر احیای تالاب 

گاو خونی اشاره کرد.
اکبری تاکید کرد: با بررسی تمام این موارد 
می توان علت اصلی رهاشــدن رود خانه 
زاینده رود در منطقه شرق اصفهان به حال 
خود را کم لطفی های متعدد طی سال های 
مختلف به زیســت بوم زاینده رود و عدم 
رعایت قانون در تامین حق آبه های محیط 
زیســت با وجود اولویت دوم بعد شرب و 
عدم مطالبه حق آبه های زیست محیطی 

به عنوان مطالبه عمومی دانست.
 

   نقش مهــم گاوخونی در کاهش 
گرد و غبار

 او درباره مهم ترین مزایای اقتصادی تالاب 
بین المللی گاو خونی برای مردم استان 
اصفهان یاد آور شد: ایجاد گنجینه های 
ذخایر ژنتیکی، تعدیل آب و هوا، پالایش 
آلاینده های انســانی ناشی از پساب های 
کشــاورزی و صنعتی، تغذیه سفر های 
اب زیر زمینی، ایجاد بســتر های بینظیر 
اکوتوریستی، حفاظت از منابع آب و خاک 
و جلوگیری از ریزش گرد و غبار از جمله 
مهم ترین مزایای اقتصــادی تالاب گاو 
خونی برای مردم استان اصفهان به شمار 
می رود. اکبری افزود: با مختصر آب، پساب 
و زه آبی که امســال وارد تالاب گاوخونی 
شد فلامینگو ها مهمان این تالاب شدند 
و حتی جوجه آوری داشتند. او زاده تاکید 

کرد: این تالاب در کریدور شمال و جنوب 
مسیر مهاجرت پرندگان در منطقه کویری 
کشور اســت، از این رو اگر بخشی از آن 
آبگیری شود اکوسیستم احیا خواهد شد و 
تنوع زیستی پرندگان بازمی گردد، در غیر 
این صورت با نابودی اکوسیستم طبیعی و 
تنوع زیســتی، این تالاب به کانون گرد و 
غبار تبدیل شده و ظرفیت گردشگری از 

این منطقه دریغ خواهد شد.
 

   گاوخونی، ابزاری در دست سیاسیون
کورش محمــدی رئیس کمیســیون 
اجتماعی و محیط زیســت شورای شهر 
اصفهان  اظهــار کرد: سال هاســت که 
مجموعه ای از مطالبات فعالان زیســت 
محیطی اصفهان معطل مانده و نســبت 
به آن بی توجهی می شود. اگر نگاه ویژه ای 
به تالاب گاوخونی وجود داشت، حق آبه 
زیست محیطی، شرب و صنعت در حوضه 
زاینده رود دچار مشــکل نمی شــد، زیرا 
گاوخونی یک کلیــت برای مجموعه آب 
زاینده رود است. محمدی بیان کرد: گاهاً 
زاینده رود و طرح های انتقال آب ابزاری در 
دست سیاسیون برای جلب آرای انتخابات 
و ورود به عرصه های مدیریتی شــده که 
آسیب و خیانتی محســوب می شود که 
در اســتان های مختلف به زاینده رود روا 

داشته اند.

چرا زنده رود به گاوخونی نمی رسد؟  

عروس تالاب های ایران در باتلاق مرگ
سالهاســت که موضوع حق آبه تالاب گاوخونی در نهاد های 
مختلف مورد بحث و اختلاف نظر است و گاه حتی حل مشکل آن 
به کارزار های انتخاباتی هم کشیده شده، اما نکته مهم این جاست 
که تالاب گاوخونی با وجود جریان زاینده رود، همچنان تشنه 
است و اگر پیکر نیمه جانش احیا نشود، محیط زیست اصفهان 

که منطقه مرکزی کشور است، آسیب جدی می بیند.

      تالابی که گویی سال هاست طلسم شده، پیکر نیمه جانش در حال احتضار است

باشگاه خبرنگاران جوان
گـــزارش
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 بهره برداری از طرح آبرسانی 
به روستای کمیتک 

با حضور مدیرکل دفتر امور روســتایی و شوراهای 
استانداری اصفهان و برخی از مقامات، طرح آبرسانی 
به روستای کمیتک چادگان در هفته دولت به بهره 
برداری رسید.معاون بهره برداری و توسعه آب شــرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان اعلام کرد: با تجهیز یک فقره چاه، اجرای خط انتقال به طول ۱۶۰۰ 
متر و احداث یک مخزن ۴۰۰ مترمکعبی طرح آبرسانی به روستای کمیتک 
چادگان به بهره برداری رســید.ناصر اکبری با بیان اینکه با اجرای این پروژه 
دسترسی پایدار اهالی این روستا به آب شرب ســالم و بهداشتی فراهم شد، 
عنوان کرد: روستای کمیتک  به دلیل جاذبه های گردشگری در چند سال اخیر 
با افزایش تعداد گردشگران مواجه گردیده و این عامل افزایش تقاضای آب را 
به همراه داشته است. وی افزود: در سالهای اخیر جمعیت این روستا با رشد ۵ 
درصدی  مواجه بوده و هم اکنون جمعیت این روستا بالغ بر ۸۳۵ نفر است، این 
درحالیست که در بهار و تابستان جمعیت این روستا به بیش از ۱۵۰۰ نفر می 
رسد .اکبری با اشاره به مخزن ۱۰۰ متر مکعبی این روستا عنوان کرد: تا قبل از 
اجرای این طرح ظرفیت مخزن ذخیره ی این روستا حدود ۱۰۰ متر مکعب بوده 
که پاسخگوی نیاز ساکنان روستا نبوده است و هم اکنون از این مخزن به عنوان 
تقلیل فشار شبکه در برخی از ساعات شبانه روز استفاده می شود.وی افت فشار 
آب و بعضا قطعی آب را یکی از چالش های مهم اهالی روستای کمیتک برشمرد 
و تصریح کرد: در چند سال گذشته به دلیل کاهش آبدهی چاه و ظرفیت بسیار 
محدود مخزن ذخیره اهالی این روستا دسترسی پایداری به آب شرب نداشتند 
و خوشبختانه با اجرای این طرح که با اعتباری بالغ بر ۶.۵ میلیارد ریال در دستور 

کار قرار گرفت، این چالش برطرف شد.  

افتتاحیه و کلنگ زنی پروژه های عمرانی و 
خدماتی شهرداری فلاورجان

برای اولین بار در شهر فلاورجان پروژه های  احداث استخر، مخزن ذخیره آب و 
پمپاژ و اجرای سیستم فیلتراسیون و آبیاری تحت فشار  فضای سبز افتتاح و  باغ 
بانوان  شهر فلاورجان کلنگ زنی شد.  در راستای تحقق رویکرد استفاده بهینه 
از منابع آب در شهر فلاورجان؛ از دو سال قبل  احداث استخر و مخزن ذخیره آب 
و پمپاژ  با اعتباری بالغ بر ۴/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال و  اجرای سیستم فیلتراسیون 
آبیاری تحت فشار  نیز با اعتبار ۱۲/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال برای اولین بار در دستور 
کار شهرداری  فلاورجان قرار گرفت و در تابستان ۹۹ آماده بهره برداری گردید.

پس از سالها انتظار و با مساعدت شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر فلاورجان، 
بالاخره این انتظار بانوان شهر و شهرستان فلاورجان به سرآمد و با تخصیص 
اعتبار عمرانی بالغ بر ۳/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به پروژه،  احداث باغ بانوان  شهر 

فلاورجان کلنگ زنی و به فاز اجرایی اش نزدیک و نزدیکتر شد.
آئین افتتاحیه و کلنگ زنی پروژه های عمرانی و خدماتی شهرداری فلاورجان 
با حضور نماینده مردم شهرستان فلاورجان در مجلس شورای اسلامی، حجت 
الاسلام و المسلمین سید ناصر موسوی لارگانی، فرماندار شهرستان و هیئت 
همراه، شهردار، ریاست و اعضای شــورای اسلامی شهر فلاورجان و جمعی از 
معاونین و کارکنان شهرداری در محل پروژه های مذکور واقع در بلوار ملاصدرا 

- کوچه جنب خدمات شهری و گلخانه شهرداری فلاورجان برگزار گردید.

گــــزارش

مریم یادگاری
خـــبــــر
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مســعود مردانی گفت: از 
زمانی که شــما واکسن را 
می زنید بعــد از دو هفته 
ایجاد پادتــن کرده و تا دو 
ماه به پیک آن رســیده و 
بعد به تدریــج اثر آن کم 
می شــود، پس بهتر است 
این واکسن را از اواخر شــهریور و اوائل 
مهر بزنیم تا اثــر آن تا پایان اســفند و 

فروردین باقی بماند.
مردانی ادامه داد: در ابتدا افراد در معرض 
خطر این واکسن را بزنند، افراد بالای ۶۰ 
سال، کودکان ۶ ماه تا ۶ سال، افرادی که 
بیماری های زمینه ای و سیستم ایمنی 
ضعیف دارند، افراد چــاق، زنان باردار، 
افرادی که کورتــون و یا داروهای خاص 
استفاده می کنند و همچنین تمامی کادر 

پزشکی، این واکسن را بزنند.
وی تصریح کرد: این واکســن در تمامی 
مراکز بهداشتی، درمانی توزیع می شود، 
اینکه برخــی از داروخانه ها بازار گرمی 
می کنند که ثبت نام کنید درست نیست 

و این قبیل کارها باید از بین برود، چون 
امســال پنج برابر سال های قبل واکسن 
وارد شــده، قیمت آن حدود ۴۰ تا ۵۰ 

هزار تومان است.
فوق تخصــص بیماری هــای عفونی با 
اشاره به اینکه ممکن است تا موقعی که 
این بیماری کنترل نشــده ما پیک های 
مختلفی داشته باشــیم، اظهار کرد: اگر 
مــا رفتارهای پرخطرمــان مثل همین 
ســفرهای اخیر را کنار نگذاریم ممکن 
است در استان های مقصد موج سوم هم 
اتفاق بیفتد، ولی تــا به حال خبر از موج 
سوم نداریم، اگر رعایت کنیم پاییز را هم 
به ســامت گذر خواهیم کرد، ما انتظار 
داریم همین مــوج دوم را هم به زودی 

از بین ببریم.
وی با تأکید بر اینکه »رمدسیویر« فقط 
آمپول اســت و اصاً قرص ندارد، گفت: 
قرص آن تقلبی اســت، در حال حاضر 
چون ظرف آمپــول خیلی با آمپول های 
پنی ســیلینی شــباهت دارد، برخــی 
برچسب رمدسیویر را روی آمپول های 
پنی سیلینی می زنند، برای همین مردم 
باید مراقب باشــند، در تمامــی مراکز 
بهداشــتی، درمانی این دارو توزیع شده 
البته هنوز نسبت به میزان استفاده کم 
است و همکاران ما باید برای بیمارانی که 

نیاز شدید دارند آن را نسخه کنند.
مردانی افزود: این آمپول به همان قیمت 
۶۰۰ تــا ۷۰۰ هزار تومان اســت و طی 
مطالعاتی که جدیداً شده تفاوتی بین ۵ 

یا ۱۰ روز استفاده آن وجود ندارد، اما باز 
هم تأکید می کنم که رمدسیویر داروی 
درمان کرونا نیست. البته چون این دارو 
توسط شرکت های دانش بنیان در داخل 
تهیه می شود نسبت به قبل هم قیمت آن 
کمتر شده و هم تعداد بیشتری در بازار 

موجود است.
وی تصریح کرد: این آمپول را در مواردی 
که ویروس تکثیر شــدیدی پیدا کرده 
و خطر آن را می دهیم کــه ویروس در 
ریه بنشیند تجویز می شود، هنر طبیب 
این اســت که بتواند این دارو را به موقع 
تجویز کــرده تــا بتوانــد از مزایای آن 
استفاده کند، دوره بیماری را از ۱۴ روز 
به ۱۰ روز کاهش می دهــد. در مرگ و 
میر تأثیــر ندارد و اصــاً داروی خانگی 
نیست. یک بروشور در داخل جعبه دارد 
و در بیمارستان های دولتی با بیمه و در 

صورت تجویز پزشک رایگان است.
مردانی یادآور شــد: ایــن دارو را حتماً 
از داروخانه هــای معتبر تهیــه کنید و 
درخواست کنید نســخه ای که پیچیده 
می شود قیمت زده و روی آن را هم مهر 
کند چون آن مدرکی است که می توانید 
برای اخذ مبلغ اضافی مدعی شوید. در 
صورت نیاز به این دارو در بیمارســتان 
پزشــک از معاونت درمان دانشگاه علوم 
پزشکی که در آن کار می کند، درخواست 
دارو می کند، شما با اسم آن استان حتماً 
پیگیر شوید مدارک بیمار و شرح حال را 
می گیرند و بافاصله دارو را در اختیارتان 

می گذارند.
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا در خصوص 
اینکه با چه مقدار تماس بــا فرد بیمار، 
ویروس منتقل شــود، افزود: بستگی به 
آن دارد که آن فرد در چه مرحله ای باشد 
در دوره حاد بیماری تراوش ویروس به 
شدت ادامه دارد، ۱۵ دقیقه کافی است 
بگیرید اما اگر فاصله داشــته باشــید و 
ماســک بزنید این احتمال به ۹۰ درصد 
کاهش پیدا می کند. همچنین باید تأکید 
کنم PCR گاهی تــا ۶ هفته هم در بدن 

بیمار وجــود دارد، چون اگر ویروس هم 
از بین بــرود تا وقتی جســد آن در بدن 
هســت PCR هم مثبت نشان می دهد، 
اگر فرد دو هفته بیماری را گذرانده باشد 
و بدون استفاده دارو سه روز آخر بیماری 
هم تب و لرز و عائم بالینی نداشته باشد 
هیچ آلوده کنندگی ندارد و می تواند سر 

کار برود.
وی در خصــوص اینکــه برخــی از 
کارفرمایان تنها با ارائه PCR مثبت اجازه 
بازگشــت به کار می دهند، اظهار کرد: 

این اعمال سلیقه ای بوده و لازم نیست، 
ما یک دســتورالعمل کشــوری در این 
زمینه داریم که تا به حال ۸ بار بازبینی 
شــده، من به یاد نــدارم در طول مدت 
کاری ام هیــچ بیمــاری در طول مدتی 
به ایــن کوتاهی دســتورالعملش ۸ بار 
بازبینی شده باشد، پس کمیته کشوری 
برای مردم زحمت می کشد و مردم هم 
خودشــان باید همکاری کرده و رعایت 
حال یکدیگر را بکنند که زودتر به امید 

خدا جشن پیروزی را بگیریم.

قرص »رمدسیویر« تقلبی است
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا با اشاره به اینکه امسال به مقدار 

لازم واکسن آنفلوانزا وارد شده است، اظهار کرد: در حال حاضر 

هم واکسن سه ظرفیتی آمده و هم چهار ظرفیتی واکسنی را 

وارد کردیم که تأییدیه سازمان جهانی بهداشت و FDA آمریکا 

را دارد، تفاوتی بین این دو تا نیست و هر کدام در دسترس بود 

بزنید.

 »رمدسیویر« فقط 
آمپول است و اصلًا 
قرص ندارد، قرص 

آن تقلبی است

 سفرهای اخیر اپیدمی کرونا را شعله ور می کند
 عضو ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: سفرهای اخیر که در روزهای گذشته بدون توجه به توصیه ها، 
پروتکل ها و اصول بهداشتی انجام شد، اپیدمی کرونا را در کشور طی هفته های آینده گسترش 

می دهد و معلوم نیست قربانیان آن کدام یک از ما یا اطرافیان ما باشد.
حمید سوری افزود: در بررسی اپیدمی ها همیشه به میزان مواجهه افراد و سرعت انتشار عامل 
بیماری توجه می شود، در مورد سرعت انتشار همه می دانند که یکی از مهمترین ویژگی های 
ویروس کرونا این است که سرعت انتشار آن نسبت به بیماری های دیگر بالاتر است. در ماههای 
گذشته نیز سرعت انتقال این ویروس چندین برابر شده و این مساله بالقوه خطر گسترش هر چه 

بیشتر این اپیدمی فراهم می کند.
وی گفت: در مورد مواجهه موثر و اثر آن بر افزایش اپیدمی نیز هــر چقدر تماس افراد با هم در 
جامعه بیشتر شــود و اصول محافظتی و ایمنی کمتر رعایت شــود، بطور قطع تاثیر خود را بر 
گسترش ایپدمی و افزایش تعداد مبتایان و به تبع آن جان باختگان بیماری کووید۱۹ می گذارد.

ســوری افزود: تماس و مواجهه افراد در جامعه در بین افرادی که تحرک بیشتری دارند، بیشتر 

است. کودکان و جوانان در همه جوامع به علت تحرک بیشتری که دارند نقش مهمتری در انتقال 
ویروس در اپیدمی ها دارند. گرچه ممکن است در صورت ابتا، شدت این بیماری در آنها کمتر 
باشد اما نقش آنها در انتقال بیماری نباید نادیده گرفته شود و متاسفانه نقش کودکان و جوانان 

در انتقال کرونا توسط والدین، جامعه و سیاستگذاران نادیده گرفته می شود.
وی ادامه داد: برگزاری تجمعات مختلف و افزایش سفرها که نقش کودکان و جوانان هم در آنها 
پررنگ است، انتظار افزایش و گســترش اپیدمی را در روزهای آینده به شدت بالا برده است. در 
مورد میزان و تاثیرگذاری آن باید هفته های آینده منتظر نتایج واقعی این اقدامات باشــیم اما 
تصاویر و اخباری که در روزهای گذشته در مورد افزایش تجمعات، سفرها و رعایت نشدن کامل 
دستورالعمل ها منتشر شده نشان می دهد که وضعیت نگران کننده است و در هفته های آینده 

باید منتظر روند افزایشی دوباره موارد ابتا و مرگ کرونا در کشور باشیم.
این متخصص اپیدمیولوژی گفت: پروتکل ها و دستورالعمل های تا اجرا نشوند، هیچ ارزشی ندارند 
و تاثیری در کنترل و مهار اپیدمی کرونا نمی گذارند. ای کاش در روزهای گذشته سفرهای برون 
شهری ممنوع یا محدود می شد تا با این حجم عظیم ســفرها به استانهای مختلف مواجه نمی 

شــدیم. روش انتقال ویروس کرونا بسیار متنوع است، هم 
می تواند از فرد به فرد و هم می تواند از طریق اشیا و لوازم 
مختلف آلوده و مواد غذایی منتقل شود به خصوص اینکه 

این ویروس ساعتها می تواند بر روی سطوح زنده بماند.
وی افزود: در هفته های گذشته شاهد نوعی ثبات وضعیت 

اپیدمی در استانهای مختلف بودیم. نوعی سازگاری نسبی 
با ویروس در شهرها و اســتانهای مختلف به وجود آمده بود 

اما افزایش سفرها الگوی این اپیدمی را هم به لحاظ بیولوژی و 
هم اکولوژی تغییر می دهد و این سازگاری را به هم می زند. در واقع 

نوعی بیماری بیگانه وارد محیط های مختلف می شود و در جاهایی که مسافران و افراد 
بیشتری رفته اند، نگرانی در مورد افزایش و گســترش اپیدمی در این مناطق بسیار بالا است. 
امیدواریم گسترش این اپیدمی در کمترین حد ممکن باشــد در غیر این صورت درس عبرتی 

بزرگی خواهد بود.

مهر
گزارش
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استخدام حسابدار و اپراتور فروش در 
گروه صنایع غذایی شیرین وطن

موبایل ۰۹۱۴۱۰۷۶۸۸۴

استخدام کارشناس کنترل کیفیت 
)رشته صنایع غذایی( در اصفهان

واتساپ ۰۹33۸3۹۰۰۷۷

استخدام مدیر بازرگانی در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
موبایل ۰۹۱3۵۵۴۶۶2۸

استخدام کارگر ساده آقا در یک 
شرکت معتبر تولیدی صنعتی در 

اصفهان
تلفن ۰3۱3۵۷2۱۱۰۱

استخدام حسابدار خانم بابیمه و 
سرویس در اصفهان

موبایل ۰۹۱333۵۴۰32

استخدام فروشنده گالری در شرکت 
فرش شیخ صفی اصفهان
تلفن ۰3۱3۵۷2۴۰۷۹

استخدام سرپرست فروش مویرگی 
در شرکت بازرگانی اصفهان تجارت 

ماد
واتساپ ۰۹۰3۱۱۶۰۴۷3

استخدام سرپرست کارگاه آقا )رشته 
عمران( در کاشان

تلگرام ۰۹۱3۰۰۴۷۵2۱

استخدام مشاور و نماینده متخصص 
)املاک( در کل ایران

واتساپ ۰۹۱22۹۰۷۷۵۸

استخدام حسابدار اعتبارات خرید 
در یک شرکت معتبر در اصفهان

واتساپ ۰۹33۸3۹۰۰۷۷

استخدام طراح سایت خانم در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
ghadirstone@gmail.com

گزارش

با توجه به شرایط خاص و استثنایی امسال حالا دیگر درباره 
هر موضوعی با سوالات متعددی روبه رو هستیم. به عنوان 
مثال آیا تزریق واکسن آنفلوآنزا برای امسال توصیه می شود؟ 
آیا لازم است زودتر از ســال های قبل به فکر واکسن زدن 
باشیم؟ آیا هنوز هم به گروه های پرخطر توصیه می شود که 
واکسن بزنند یا امسال وضعیت متفاوت است؟ و در نهایت 
این که اگر مشکوک به ابتا به کرونا هستیم، آیا می توانیم 
واکسن آنفلوآنزا بزنیم یا خیر؟ برای پاسخ به سوالاتی از این 
قبیل سراغ سایت مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری آمریکا 
به عنوان یکی از مراکز به روز و معتبر در این زمینه رفتیم 

و پاسخ های آن ها را در این موارد برای شما آماده کردیم.
آیا امسال قرار است هم آنفلوآنزا و هم کرونا شیوع 

پیدا کند؟
در حالی که ارائه پیش بینی قطعی درخصوص وضعیت پاییز 
و زمستان امسال، غیرممکن است اما CDC تصور می کند 
در این فصول ما با شیوع همزمان آنفلوآنزا و کرونا مواجه 
خواهیم بود. در این وضعیت، زدن واکســن آنفلوآنزا از هر 

زمان دیگری اهمیت بیشتری دارد.
چرا دریافت واکســن آنفلوآنزا در پاییز امسال 

ضروری است؟

دریافت واکسن آنفلوآنزا در پاییز و زمستان امسال، بسیار 
مهم اســت چون می تواند به کاهش شیوع بیماری های 
تنفسی کمک کند.کاهش بیماری های تنفسی هم باعث 

می شود تا فشار کمتری بر سیستم درمانی وارد شود.
آیا لازم است امسال زودتر واکسن آنفلوآنزا را بزنیم؟

در زمینه زمان دریافت واکسن توصیه های CDC نسبت به 
سال های قبل تغییری نکرده است. زدن واکسن اگر خیلی 
زود و در فصل تابستان انجام شود، به ویژه برای افراد مسن، 
به معنای کاهش تاثیر واکسن در محافظت کردن از این 
افراد در اواخر فصل شیوع آنفلوآنزاست. سپتامبر و اکتبر 
)حد فاصل ۱۱ شــهریور تا ۱۱ آبان( زمان مناسب برای 
تزریق واکسن آنفلوآنزاست.هر چند تا زمانی که آنفلوآنزا 
شــیوع دارد )یعنی حتی دی ماه و دیرتر( واکسیناسیون 

می تواند انجام شود.
چه افرادی امسال باید واکسن آنفلوآنزا بزنند؟

توصیه عمومی برای واکسن آنفلوآنزا، دریافت واکسن برای 
همه  افراد بالای شش ماه با تنها معدود استثناهایی است 
اما در این بین دریافت واکسن برای برخی گروه ها اهمیت 

بیشتری دارد.
کادر درمان: )شامل پزشکان، پرستاران، دیگر افراد شاغل 

در مراکز درمانی و داروخانه ها( و افرادی که در بخش های 
مراقبتی مانند خانه های ســالمندان و مراکز نگهداری از 
معلولان کار می کنند.افــرادی که جزو گروه های پرخطر 
در ابتا به کرونا محسوب می شــوند: افراد بالای ۶۵ سال، 
ساکنان خانه های سالمندان و مراکز مراقبتی و تمام افراد 
از هر گروه سنی که بیماری های زمینه ای دارند.افرادی که 
بیشتر در معرض عوارض آنفلوآنزای شدید قرار دارند: شامل 
نوزادان )بالای شش ماه( و خردســالان، کودکان دارای 
مشکات مغزی- عصبی زنان باردار، افراد بالای ۶۵ سال و 

افرادی که دارای بیماری های زمینه ای هستند.
 آیا در شرایطی که مشــکوک به کرونا هستیم، 

می توانیم واکسن آنفلوآنزا بزنیم؟
نه، اگر فردی مشــکوک به کروناســت یا جواب تست او 
مثبت شده است، بدون توجه به شدت عایم کرونا در او، 
باید تزریق واکســن را به تعویق بیندازد و تا انتهای مدت 
زمان توصیه شده در قرنطینه بماند. البته صرف دریافت 
واکسن آنفلوآنزا در زمان ابتا به بیماری خفیف مشکلی 
ایجاد نمی کند اما مراجعه برای دریافت واکسن در زمان 
 ابتا به کرونا، می تواند کادر درمان را در معرض خطر قرار

 دهد.

اگر مشکوک به کرونا هستیم، می توانیم واکسن آنفلوآنزا بزنیم؟

توصیه های کرونایی
پزشکان و متولیان حوزه سامت معتقدند 
که استفاده از ماسک می تواند در پیشگیری 
از ابتا به بیماری کرونا موثر باشد و اکنون 
حدود ۷۰ درصد جامعه از ماسک استفاده 
می کننــد و بــه گفته مســئولان وزارت 
بهداشت اگر این میزان به بیش از ۹۰ درصد 
برسد، در کنترل این بیماری بسیار اثرگذار 

خواهد بود.
در راستای مبارزه با ویروس کرونا سه عامل 
رعایت فاصله اجتماعی، شست وشــوی 
مکرر دست ها و استفاده از ماسک از جمله 
مهم ترین مواردی است که هر فرد باید مد 
نظر قرار دهد. وزارت بهداشت نیز با تدوین 
شیوه نامه هایی، اســتفاده از ماسک را در 
جامعه توصیه کرده است اما همانطور که 
مشخص است در اســتفاده از ماسک ها به 
ویژه ماسک های پارچه ای نیز باید اصولی 
را رعایت کرد و در مقابل هم از برخی موارد 

باید اجتناب کرد.
در استفاده از ماسک پارچه ای چه کارهایی 

را انجام بدهیم؟
۱. دســتان خود را پیش از دست زدن به 

ماسک بشویید
2. دقت کنید که ماسک آســیب دیده یا 

کثیف نباشد
3. ماسک روی بینی، دهان و چانه را بپوشاند

۴. بین لبه های ماسک و صورت فاصله ای 
نباشد

۵. از دست زدن به ماسک پرهیز کنید
۶. دســتان خود را قبل از بیــرون آوردن 

ماسک تمیز کنید
۷. ماسک را با گرفتن بندهای پشت سر یا 

پشت گردن خارج کنید
۸. ماسک را از صورت خود دور کنید

۹. اگر می خواهید دوباره از ماسک استفاده 
کنید، آن را درون یک کیســه نایلونی قرار 

دهید
۱۰. دســتان خود را پس از بیرون آوردن 

ماسک بشویید
۱۱. برای خارج کردن ماســک از کیســه 

نایلونی آن را از بند بگیرید
۱2. ماسک را حداقل روزی یکبار با صابون 

یا پاک کننده و آب گرم بشویید
در استفاده از ماسک پارچه ای چه کارهایی 

را انجام ندهیم؟

۱. از ماسک آسیب دیده استفاده نکنید
2. از یک ماسک شُل استفاده نکنید

3. از ماســکی که نفس کشیدن را سخت 
می کند استفاده نکنید

۴. از ماســک کثیف یا مرطوب اســتفاده 
نکنید

۵. نگذارید دیگران از ماسک شما استفاده 
کنند

۶. لبه بالایی ماســک را زیــر بینی خود 
نگذارید

۷. وقتی که افراد در فاصله نزدیک تر از یک 
متری هستند ماسک را بر ندارید

ماسک پارچه ای از دیگران مراقبت می کند. 
برای محافظت از خود و پیشگیری از انتشار 
بیماری حداقل فاصله یک متر را از دیگران 
رعایت کنید، دستان خود را به درستی و به 
دفعات زیاد بشویید و به ماسک و صورت 
خود دست نزنید. به یاد داشته باشید ماسک 
به تنهایی نمی تواند از بیماری پیشگیری 
کند. حتی زمانی که ماسک دارید، حداقل 
فاصله یک متری را از دیگران رعایت کنید 
و دست های خود را به درستی و به دفعات 

زیاد بشویید.

اطفال می توانند ناقل ویروس 
کرونا باشد

متخصص بیماری های عفونی اطفال با بیان 
اینکه طبق پروتکل سازمان بهداشتی جهانی 
بهتر اســت کودکان زیر 2 سال از منزل خارج 
نشوند گفت: تمامی بچه هایی که بالای 2 سال 
دارند بهتر است در محیط های خارج از خانه از 
ماسک استفاده کنند. برای کودکان زیر 2 سال 
منع استفاده از ماسک وجود ندارد و تحقیقات 
نشان می دهد زدن ماسک برای کودکان زیر 
2 سال هیچ مشکلی ایجاد نمی کند و به شرط 
آنکه بتوانند نگهداری مناسب از ماسک بر روی 
صورت نوزاد داشته باشــند، هیچ مشکلی به 
وجود نخواهد آمد.دکتر "مائده جعفری" درباره 
وضعیت کودکان در ابتا به کرونا اظهار کرد: 
عائم کرونا ویروس که در بزرگسالان دیده می 
شود، می تواند در اطفال نیز به همان صورت، 
تنگی نفس، آبریزش بینی و تب بروز پیدا کند.

وی با بیان اینکه در کودکان عائم کرونا ویروس 
می تواند به صورت افزایــش تعداد تنفس ها 
در دقیقه و تب گه گاهی بروز پیدا کند اظهار 
کرد: جدیدا در کودکان عائم گوارشی )در ۱۰ 

درصد کودکان( شامل تهوع، استفراغ و دردهای 
شکمی به دنبال کرونا ویروس دیده است ضمن 
آنکه عائم پوستی به صورت دانه های پوستی 
و کهیر مانند همراه با تب و نارسایی های سایر 
ارگان های بدن همچون نارسایی قلبی نیز از 
دیگر عائمی است که در کودکان مشاهده شده 
است.این متخصص بیماری های عفونی اطفال 
با اشاره به بستری شدن کودکان شدید بدحال به 
دلیل ابتا به کووید ۱۹ در بیمارستان افضلی پور 
کرمان گفت: کووید ۱۹ یک بیماری نو ظهور بود 
که در ابتدای شیوع این ویروس فکر می کردند 
کوکان به این بیماری مبتا نمی نمی شوند اما 
در حال حاضر شاهد هستیم که کودکان نه تنها 
می توانند به این بیماری مبتا شوند بلکه می 
توانند فرم شدید این بیماری را گرفته و حتی 
شاهد مرگ و میر در کودکان نیز هستیم. وی با 
بیان اینکه کودکان می توانند ناقل کروناویروس 
باشند اظهار کرد: طبق تحقیقات صورت گرفته 
معمولا افراد بدون عامت انتقال ویروس کمتری 
نسبت به افراد دارای عائم خفیف یا شدید دارند. 
کودکان هم می توانند ناقل باشد اما انتقالشان 
قطعا کمتر خواهد بود.جعفری درباره اهمیت 
ماســک زدن در کودکان نیز گفــت: به دلیل 

اینکه کرونا درمان قطعی و شناخته شده ای 
ندارد، تنها راه مصونیت از این بیماری، اقدامات 
پیشــگیرانه از جمله فاصله گذاری اجتماعی 
و اســتفاده از ماسک اســت.وی با بیان اینکه 
شایع ترین راه انتقال ویروس کرونا، تماس با 
قطرات تنفسی است اظهار کرد: توسط سازمان 
بهداشت جهانی پروتکل اســتفاده از ماسک 
تشریح شــده اســت که در این پروتکل زدن 
ماسک برای تمامی افراد بالای ۱2 سال اجباری 
و برای افراد بین 2 تا ۱۱ سال نیز براساس قوانین 
و دستورالعمل های کشورهای مربوطه خواهد 
بود.این متخصص بیماری های عفونی اطفال 
با بیان اینکه طبق پروتکل سازمان بهداشتی 
جهانی بهتر است کودکان زیر 2 سال از منزل 
خارج نشوند افزود: تمامی بچه هایی که بالای 
2 سال دارند بهتر است در محیط های خارج از 
خانه از ماسک اســتفاده کنند. برای کودکان 
زیر 2 سال منع استفاده از ماسک وجود ندارد 
و تحقیقات نشــان می دهد زدن ماسک برای 
کودکان زیر 2 ســال هیچ مشکلی ایجاد نمی 
کند و به شرط آنکه بتوانند نگهداری مناسب از 
ماسک بر روی صورت نوزاد داشته باشند، هیچ 

مشکلی به وجود نخواهد آمد.

آگهـی مزایـده شرکت ورشکسته سینا صدر آسیا
بدینوسیله اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان به نیابت از اداره تصفیه امور ورشکستگی تهران قائم مقام شرکت ورشکسته سینا صدر آسیا در نظر 
دارد مالکیت شش دانگ پلاک 14916/332 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به آدرس: اصفهان، خیابان زینبیه، حد فاصل کوچه 47  و 49 نمایندگی ایران 

خودرو سابق را از طریق مزایده با شرایط زیر به فروش برساند: 
مشخصات و موقعیت :   پلاک مذکور به مساحت عرصه طبق سند 240 متر مربع بوده که طبق نقشه کارشناس نقشه برداری در محوطه حیاط نمایندگی 

ایران خودرو قرار داشته و نمایندگی مذکور از تجمیع چندین پلاک ثبتی تشکیل گردیده است.
نوع کاربری ملک: طبق اعلام شهرداری منطقه 10 مسکونی - تجاری - خدماتی می باشد. 

قیمت پایه مزایده: مبلغ 10.800.000.000 ریال معادل ده میلیارد و هشتصد میلیون ریال  
زمان و مکان مزایده: روز شنبه مورخ 99/7/12 ساعت 10 صبح

به آدرس: اصفهان، چهار باغ بالا، ابتدای خیابان نیکبخت، اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان 
شرایط مزایده:  1- فروش نقدی و اقساطی و به مدت سه ماه  می باشد. که مبلغ نقد 5% در روز مزایده و مابقی در مهلت مقرر توسط اداره در روز مزایده 

تعیین می گردد که حداکثر مهلت سه ماه می باشد.
   IR1101000040610129076705932- کلیه شرکت کنندگان در مزایده می بایست 5% از مبلغ مزایده را به حساب سپرده دادگستری اصفهان به شماره

واریز و اصل فیش واریزی را همراه با درخواست شرکت در مزایده تا قبل از جلسه مزایده به اداره تصفیه ارائه نمایند.
3- پیشنهادات در ساعت 9 صبح روز مقرر بررسی خواهد شد. حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه مزایده الزامی است و برنده کسی است که بالاترین 

قیمت را پیشنهاد دهد.
4- اداره تصفیه در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

5- در صورتی که برنده مزایده در مهلت مقرر قانونی از پرداخت ثمن مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده 
حاصل شود خواهد بود که بدوا از سپرده او استیفا و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد. 

6- هزینه های نشر آگهی مزایده بعهده برنده مزایده خواهد بود.
متقاضیان برای کسب اطلاعات بیشتر و هماهنگی جهت بازدید از محل شرکت می توانند به اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان مراجعه نمایند.

تلفن: 031-36611086

امیریان - مستشار قضائی و رییس اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان 
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 Some dlrs 10 billion investments 
have been made in oil and 
petrochemical industries over 
the past five months since the 
beginning of the current Iranian 
year (started on March 21, 2020), 
Oil Ministry said on Tuesday.
The government has plans to 
inaugurate 17 petrochemical 
projects by the end of this year 
which has caused this year to 
be called the “golden year of 
petrochemical industry”.
Once the new plants are 
inaugurated, the country’s 
petrochemical output will reach 
100 million tons a year which 

will be able to produce some $25 
billion annually.
The government also plans to 
inaugurate an oil terminal out of 
the Persian Gulf waters by March 
20, 2021 so that the country will 
no longer have to use the Strait of 
Hormuz for the exports of its oil.
The construction project of the 
new oil terminal in Makran and 
a pipeline for transfer of oil from 
Goureh to Jask was inaugurated 
on June 26.   
Some $2 billion has been 
allocated to the project which 
is expected to create 4,000 new 
jobs.

Denmark’s 
Novo Nordisk 
Sets Up 
Insulin 
Production 
Line in Iran
 The world's top 
i n s u l i n - m a k e r, 
Novo Nordisk 
of Denmark, 
has unveiled a 
production line of 
the drug in Iran, 
the Iranian health 
minister said.
Saeed Namaki 
inaugurated the 
plant's production 
line, located in 
Alborz province, 
west of Tehran, via 
video conference.
“Today we are 
witnessing the 
inauguration of 
one of the most 
important projects 
since the (Islamic) 
revolution with the 
joint investment of 
Iran and Denmark,” 
he said, Bourse & 
Bazaar reported.
Namaki expressed 
hope that Iran could 
soon become a 
“drug distribution 
and production 
center” for the 
Middle East.
The Danish 
pharmaceuticals 
giant has sold its 
products in Iran 
since 2005 through 
its subsidiary, Novo 
Nordisk Pars.
It signaled its 
intention to 
construct the 70 
million euro ($83 
million) facility 
in 2015 and said 
it would take five 
years to complete.
Drugs and medical 
e q u i p m e n t 
are technically 
exempt from the 
US sanctions, but 
purchases are 
frequently blocked 
by the unwillingness 
of banks to process 
purchases for fear 
of incurring large 
penalties in the 
United States.
According to the 
head of Iran’s 
food and drug 
a d m i n i s t ra t i o n , 
Iranian diabetic 
patients require 
800,000 insulin 
pens per month.
Novo Nordisk has 
promised to save 
Iran 25 million 
euros in the first 
year and 45 million 
euros in the second 
after production 
starts.
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10$ billion investments made in oil, petrochemical 
industries over past five months

The analytic 
r e p o r t 
published by 
the Oilprice 
shows that 
C h i n e s e 
buyers of 

oil, including state-
oil companies and 
independent refiners, 
imported a total 1.26 
million barrels per 
day (bpd) of oil from 
Saudi Arabia in July, a 
record low that have 
come mainly as a result 
of high benchmark 
prices set by Persian 
Gulf Arab producers 
for orders placed in 
April.
For two years, Saudi 
Arabia has been 
either the number-
one or number-two 
oil supplier to China, 
the world’s top oil 

importer.
However, a slump in 
global oil prices that 
began in March and 
continued into April, 
mainly a result of a 
price war between 
Saudi Arabia and 
Russia and the 
subsequent decline in 
demand for oil because 
of the coronavirus 
pandemic, pushed 
many Chinese buyers 
to look for ultra-cheap 
oil.
That caused imports 

into China from 
America to surge at 
the expense of Saudi 
Arabia. In fact, imports 
from the United States 
and Brazil increased 
in July, showing that 
Chinese preferred 
supplies that took 
almost 45 days to 
reach the country 
from America over the 
cargoes on the shorter 
route between the 
Middle East and China.
The report predicted 
that Saudis would have 

to wait for months to 
be able to capture their 
previous share of the 
Chinese market. It 
cited economic data 
as showing that supply 
of crude from the US 
and Brazil into China 
would continue to be 
strong in August and 
even in September as 
the Chinese buyers 
have continued to be 
price-conscious earlier 
this month when they 
chartered tankers for 
future deliveries.

Iran eyes producing 33mn tons 
steel ingot this year
 With the studies made, it has been targeted that 33 million 
tons of steel ingot will be produced before termination of 
the current year (to end March 20, 2021).
The steel industry is considered as the most important 
achievements of the current administration dubbed 
‘Hope and Prudence’ which has experienced a 
considerable jump in recent years.
According to the statistics, steel output volume would hit 
33 million tons by yearend.
Another statistic showed that about 120 million tons of 
steel was produced in 2013, the rate of which hit about 
210 and 260 million tons in 2018 and 2019 respectively, 
showing significant growth during these years.
Accordingly, 8.2 million and 12 million tons of steel was 
exported from Iran to other countries in 2018 and 2019 
respectively.
In this regard, about 25 million tons of steel was produced 
in 2018, the rate of which hit about 28 million tons in the 
past year (ended March 20, 2020).
Statistics of foreign trade of the country indicated that 
a huge amount of special steels (alloys) were imported 
into the country last year and presently, domestic steel 
production units are moving forwards to meet the 
domestic demand and prevent steel products from being 
imported into the country.
Iran, Asian Nations Discuss Ways 
to Tackle Challenges in Rural 
Areas
 The Food and Agriculture Organization of the United 
Nations (FAO) along with its 46 member nations 
convened a conference to provide an inclusive platform 
to examine ways forward to strengthen the resilience of 
agro-food systems and livelihoods amid the COVID-19 
crisis.
Represented by Alimorad Sarafrazi, the Acting-Head 
of Public Relations and International Affairs Center of 
the Iranian Ministry of Agriculture Jahad,  Ambassador 
Mohammad Hossein Emadi, Iran Permanent Envoy to 
FAO and Ali Kiani Rad, the Head of Iran’s Agricultural 
Planning, Economic and Rural Development Research 
Institute, the Iranian delegation shared its concerns 
regarding the increasing challenges the agriculture 
sector faces at both regional and global scales, particularly 
highlighting the adverse effects of climate change, the 
lack of knowledge-loaded agricultural practices, low-
skilled workforce, the prevalence of poverty in rural 
communities and youth emigrations.
Engaging actively in the discussions held on solutions 
strategies, the Iranian delegation underscores the 
need to increase the investment in food systems and 
promoting the utilisation of digital technologies in this 
sector, as the two key factors to boost both productivity 
and sustainability of agricultural activities.
According to a press release published by FAO 
Representation in Iran, The 35th session of the FAO 
Regional Conference for Asia and the Pacific, organised 
virtually from 1 to 4 September 2020, is focused on, 
among other things, the impact of COVID-19 on food 
and agriculture; setting regional priorities to manage 
water for agriculture under conditions of water scarcity; 
building sustainable and resilient food systems; 
harnessing innovation and digital agriculture and 
implementing FAO’s Hand-in-Hand Initiative – as an 
evidence-based, country-led and country-owned 
programme forged to accelerate the agricultural 
transformation and sustainable rural development 
to eradicate poverty, and end hunger and all forms of 
malnutrition across the region.
Home to more than half a billion of the world’s 
undernourished people, Asia and the Pacific region due to 
COVID-19-linked lockdowns is experiencing an economic 
slowdown, widespread job losses, collapsing incomes, 
and falling remittances that further threatened the food 
security and increased the acute hunger in the region.

China has significantly reduced its imports 
of crude oil from Saudi Arabia in recent 
months, shows a report, adding that 
the Saudis are no longer among the top 
suppliers of crude to China.

China no longer interested in 
expensive Saudi oil: Report

news

However, a 
slump in global 
oil prices that 
began in March 
and continued 
into April, mainly 
a result of a price 
war between 
Saudi Arabia 
and Russia and 
the subsequent 
decline in 
demand for oil 
because of the 
coronavirus 
pandemic, 
pushed many 
Chinese buyers 
to look for ultra-
cheap oil.
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Nearly 88% of cross-
border customs 
offices operating

Deputy head of Iran’s Trade Promotion 
Organization (TPO) said approximately 
88 percent of Iranian cross-border 
customs offices are open for trade 
exchange and passengers’ travel.
Mojtaba Mousavian said on Monday 
that Iran has joint borders with 15 

neighbors and it prefers to expand trade 
with these nations as the country is 
under illegal harsh sanctions, reported 
Fars News Agency.
Iraq and China are the two top 
destinations for the export of Iranian 
commodities, Mousavian noted, adding 
that nearly 23 percent of Iran’s exports 
are destined for Iraq and some 24 
percent for China.
Meanwhile, Managing Director of 
Arvand Free Zone Organization Ali 
Mousavi said that Shalamcheh border 
crossing in the southwestern province 
of Khuzestan was reopened and trade 
exchanges with Iraq were resumed 
through the border after a short halt.
He said that the border crossing, which 
connects Iran’s Khuzestan Province to 
Basra in Iraq, resumed trade operation 
on Monday morning after a one-week 
halt.
Mousavi added that based on an 
agreement with the Iraqi side, traders 
are allowed to export non-oil goods, 

including foodstuffs, fruits, vegetables, 
and meat, as well as techno-engineering 
services to the neighboring country 
through Shalamcheh.
Iraq closed its international borders in 
March, except for the import of essential 
goods to curb the coronavirus spread.
Then it partially reopened its 
southeastern Shalamcheh border 
crossing with Iran on July 7 after over 
three months.
In early June, Iranian Parliament 
Research Center announced that China, 
Iraq and the UAE, accounted for more 
than half of share of Iran’s total value of 
non-oil goods exported during the last 
Iranian year (ended March 19, 2020).
“There is a relatively strong focus 
on Iran’s export target markets in 
such a way that the UAE, China and 
Iraq accounted for about 54 percent 
of country’s total exports share 
value of non-oil goods,” Head of 
Iranian Parliament Research Center 
Mohammad Qassemi said.



Ayatollah Khamenei 
made the remarks in 
a video conference 
with the Ministry of 
Education officials 
due to COVID19 
conditions Tuesday 

morning.
He said that the act of the 
treason by Abu Dhabi 
will not last long, but the 
disgrace will stay with 
them.
"The UAE betrayed the 
world of Islam, the Arab 
nations, the region’s 
countries, and Palestine. Of 
course, this betrayal won’t 
last long."
They let the Zionists into 
the region and consigned 
the issue of Palestine, 
which is the issue of 

usurping a country 
by normalizing their 
relations, the Leader said: 
"The UAE rulers opened 
the door to the region to 
the Zionists, and they have 
ignored and normalized 
the question of Palestine, 
which is a question about 
the usurpation of a country. 
This stigma will remain on 
them."
He went on to say that 
despite the fact that the 

Palestinians are under 
severe pressure from 
different directions, 
the UAE is cooperating 
with the Israelis and the 
Americans, including 
that Jewish person who 
is present in the Trump 
family, against the interests 
of the Islamic world and 
deal with absolute cruelty 
with the Islamic world.
"The nation of Palestine 
is under various, severe 

pressures. Then, the 
UAE cooperates with the 
Israelis and the filthy US 
agents - such as the Zionist 
in Trump’s family - against 
the interests of the world 
of Islam and commits the 
greatest atrocity against 
it," Ayatollah Khamenei 
said.
He hoped that the Emiratis 
will wake up soon and 
repent from what they 
have done.

No Foreign Pilgrim Allowed in Iraq 
for Arbaeen: Iranian Official
 Baghdad has decided to bar all foreign pilgrims from visiting 
Iraq for this year’s Arbaeen season due to the outbreak of the 
coronavirus, an Iranian deputy minister said.Speaking at a 
press conference on Tuesday, Deputy Interior Minister for 
Security Affairs Hossein Zolfaqari said he has been informed 
by Iran’s ambassador to Baghdad about the plans for the 
mourning rituals marking Arbaeen –the religious gathering 
in commemoration of the third Shiite Imam.Iran’s envoy 
has quoted the Iraqi officials as saying that they would not 
allow any foreign pilgrims to visit Iraq for this year’s Arbaeen 
season considering the coronavirus restrictions, Zolfaqari 
added.Each year, millions of Shiites flock to the Iraqi city 
of Karbala, where the holy shrine of Imam Hussein (AS) is 
located, to perform mourning rites 40 days after Ashura.
Iranian Missiles Have Unique 
Features: Army General
Iran’s homegrown missiles with unique capabilities have 
ensured the country’s deterrent power, commander of 
the Iranian Army Ground Force said.Speaking to Tasnim 
on Tuesday, Brigadier General Kiomars Heidari said 
Iran employs a range of military equipment to fulfill its 
defense needs.Iranian missiles with unique features 
have easily ensured the country’s defense power and 
created deterrence, he added.One particular defense tool 
alone would not complete the defense capabilities, the 
commander noted, saying the Iranian Armed Forces have 
focused on high-precision weapons with pinpoint accuracy, 
smart arms, and automated gear.Iranian officials have 
repeatedly underscored that the country will not hesitate 
to strengthen its military capabilities, including its missile 
power, which are entirely meant for defense, and that Iran’s 
defense capabilities will be never subject to negotiations.In 
February 2018, Leader of the Islamic Revolution Ayatollah 
Seyed Ali Khamenei called for efforts to maintain and boost 
Iran’s defense capabilities, hitting back at the enemies 
for disputing the country’s missile program.“Without a 
moment of hesitation, the country must move to acquire 
whatever is necessary for defense, even if the whole world is 
opposed to it,” Ayatollah Khamenei said at the time.
Iran nuclear deal parties meet 
amid US pressure
The signatories to the faltering Iran nuclear deal meet 
in Vienna on Tuesday as the US is urging international 
sanctions on the Islamic republic to be reimposed and an 
arms embargo to be extended.Britain, France, Germany, 
China and Russia are struggling to save the 2015 landmark 
accord with Iran, which has been progressively stepping 
up its nuclear activities since last year.Tehran insists 
it is entitled to do so under the deal -- which swapped 
sanctions relief for Iran's agreement to scale back its nuclear 
programme -- following the US withdrawal from the accord 
in 2018 and the reimposition of sanctions.In a boost to 
Tuesday's talks, the Iranian atomic energy last week agreed 
for inspectors of the UN nuclear watchdog to visit two sites 
suspected of having hosted undeclared activity in the early 
2000s.The International Atomic Energy Agency (IAEA) 
head Rafael Grossi had travelled to Iran on his first trip since 
taking up the top post last year and after months of calling 
for access.

Leader: UAE betraying Islam, Arabs, 
region

Supreme Leader of t he Islamic Revolution 
Ayatollah Seyyed Ali Khamenei said on 
Tuesday that the United Arab Emirates 
(UAE) has betrayed the Islamic world, 
Arab states, the regional countries, and 
Palestine, with letting the Zionist regime 
into the region.
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Iranian Diplomat Expects 
JCPOA Commission’s 
Concerted Action against US
An Iranian deputy foreign minister expressed hope that the 
parties attending a new session of the JCPOA Joint Commission 
would adopt a united stance against the US government’s 
unilateral policies and attempts to ruin the nuclear deal.
In an interview with IRIB in Vienna, Seyed Abbas Araqchi said 
the latest meeting of the JCPOA Joint Commission is a routine 
quarterly session focusing on the 2015 nuclear agreement.
Araqchi also hoped that the JCPOA Joint Commission would 

take a united stance on dealing with the US attempts to ruin the 
nuclear agreement.
Denouncing Washington’s disregard for multilateralism, the 
Iranian diplomat said all UN member states, even the US’s close 
allies, are opposed to its measures.Holding a JCPOA meeting 
in the current circumstance when the UN Security Council’s 
permanent and non-permanent members have opposed the 
US-proposed resolution on the extension of an arms embargo 
on Iran is highly important, he added.Araqchi said one of the 
main discussions in the JCPOA Joint Commission meeting will 
be the attempts the US has made against Iran at the UN.The 
Iranian deputy foreign minister is going to hold talks with IAEA 
Director General Rafael Mariano Grossi and with Austria’s 

foreign minister during his stay 
in Vienna.The European Union 
announced earlier that the 
September 1 session of the 
JCPOA Joint Commission will 
be chaired on behalf of EU 
High Representative Josep 
Borrell by EEAS Secretary 
General Helga Maria Schmid.The 
US was initially a signatory to the 
JCPOA, but withdrew from the deal in 
May 2018 in violation of the UN Security Council 
Resolution 2231 that endorses the agreement.

"The UAE rulers 
opened the door 
to the region 
to the Zionists, 
and they have 
ignored and 
normalized 
the question 
of Palestine, 
which is a 
question about 
the usurpation 
of a country. 
This stigma 
will remain on 
them."
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Joint 
Commission 
should be an 
opportunity 
to safeguard 
JCPOA
Chinese Foreign 
M i n i s t r y 
Spokesperson Zhao 
Lijian said that the 
Joint Commission 
Meeting should 
be an opportunity 
to preserve Iran’s 
nuclear deal, 
officially known 
as the Joint 
C o m p re h e n s ive 
Plan of Action 
(JCPOA).
Speaking in his 
weekly press 
briefing on Monday, 
he expressed 
hope that the 
commission would 
work to resolve 
disputes over the 
implementation of 
JCPOA within the 
framework of the 
Joint Commission, 
coordinate efforts 
to address current 
challenges, and 
continue the 
political process 
of resolving Iran’s 
nuclear issue.
Chinese Foreign 
M i n i s t r y 
s p o k e s p e r s o n 
added, “Tension 
around Iranian 
nuclear issue has 
been mounting 
because of the 
US unilateral 
withdrawal from 
JCPOA in May 
2018 and a series 
of actions it has 
taken unilaterally 
and illegally against 
the international 
rejection. The 
JCPOA has come to 
a crucial juncture. 
China hopes that all 
parties will take the 
Joint Commission 
meeting as an 
opportunity to 
further commit 
ourselves to firmly 
s a f e g u a r d i n g 
the JCPOA 
and faithfully 
implementing the 
Security Council 
Resolution 2231, 
properly handle 
d i f f e r e n c e s 
on JCPOA 
implementation 
under the 
framework of the 
Joint Commission, 
coordinate efforts 
to address the 
current challenges, 
and continue to 
move forward the 
political settlement 
process of Iran’s 
nuclear issue.”
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Iran sure Niger will prevent 
US' misuse of UNSC for 
unilateralism: President 
Rouhani
Speaking with the President of Niger, Iran’s President praised the 
country's continued support for the Joint Comprehensive Plan of 
Action (JCPOA) and the UN Security Council Resolution 2231, noting, 
"The root of many of the world's problems today has been the misuse 
of some countries from the international forums"."I am very pleased 
that Iran and Niger share the view that international relations should 
be based on justice, righteousness and high human values   based on 
independence, solidarity and dignity," added President Rouhani.
Speaking with the President of Niger Mahamadou Issoufou by 
telephone on Monday evening, Dr. Hassan Rouhani expressed his 
satisfaction with the news on how the country is dealing with the 
outbreak of coronavirus, adding, "The Islamic Republic of Iran has 

had fruitful efforts in controlling the spread of coronavirus and 
we are ready to share our experiences with the friendly and 
Muslim country of Niger".
Referring to the four decades of friendly relations between 
Tehran and Niamey, the President added, "The two countries 
have had good cooperation in the fields of mine exploration, health 
and agriculture, and I hope we can use all our capacities to develop 
relations between the two countries. Iran is also ready to share its 
counter-terrorism experiences with the Republic of Niger".
Congratulating Niger on the rotating presidency of the UN 
Security Council in September, Dr. Rouhani said, "Iran and Niger 
have always been had constructive interaction and cooperation 
on international issues and forums, including the United Nations, 
the Non-Aligned Movement and the Organisation of Islamic 
Cooperation, in maintaining independence and neutrality to achieve 
the goals of these forums".The President stated, "I am confident that 
the Republic of Niger, as a member of the Non-Aligned Movement, 
will act completely independently and professionally during its 
presidency of the UN Security Council and prevent the misuse of the 

position 
of the United Nations and the 

Security Council for American extravagance and unilateralism, 
just as it took a very constructive stance against the illegal resolution 
to extend the arms embargo on Iran".
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MP calls on EP to 
realize justice via 
prosecuting terrorists
Addressing the chair of the European 
Parliament Subcommittee on Human 
Rights, an Iranian parliament member 
called on EP to provide the victims of 
the terrorist attacks with justice via 
prosecuting perpetrators of the terrors.
Addressing Maria Arena, a member 
of the European Parliament in a letter, 
Zohre Elahian referred the August 21, 
the International Day of Remembrance 

and Tribute to the Victims of Terrorism, 
adding that every year countless people 
in the world, especially civilians, women, 
and children, are targeted by terrorist 
acts.Condemning that so far many 
Iranian civilians, nuclear scientists, 
high-ranking government as well as 
some military officials, have been 
attacked brutally by terrorists, Elahian 
underlined, “In the Islamic Republic of 
Iran, more than 17,000 Iranian citizens 
have been targeted by the terrorists 
especially by MEK (Mujahedin-e Khalq) 
terrorist group who have clearly violated 

fundamental human rights, including the 
right to life, security, and health.”
Referring the fact that today, most 
terrorists continue to plot against Iran 
via seeking refuge in European countries, 
she called on the European Parliament 
and European countries to take effective 
action in the fight against terrorism and 
support victims of terrorism and their 
families through ending the impunity of 
the terrorists who live in their counties 
and provide the families of the victims 
with justice via prosecuting perpetrators 
of assassinations.

Austria urges JCPOA 
parties to adhere to 
obligations
Austrian Foreign Minister Alexander 
Schallenberg in a statement urged all parties 
to Iran nuclear deal known as the Joint 
Comprehensive Plan of Action to adhere to 
obligations.
"Today Austrian Foreign Minister Alexander 
Schallenberg welcomed Iranian Deputy Foreign 

Minister Abbas Araqchi, who is in Vienna for 
a meeting of the JCPOA Joint Commission," 
Austrian Foreign Ministry said in a statement.
"During the open and constructive talks, Foreign 
Minister Schallenberg emphasized the need to 
preserve the JCPOA: the Vienna nuclear deal is 
still the most effective tool to prevent a nuclear 
arms race in the Middle East," it added.
"The agreement has brought more security and 
we should do everything we can to preserve it. 
We therefore call on all sides to adhere to the 

obligations that arise from the nuclear deal."
"As a place of dialogue, where the agreement 
was negotiated in 2015, Austria will remain 
engaged and try, together with our European 
partners, to contribute to rebuilding trust in 
the region."
"We welcome the recent agreement between 
Iran and the IAEA on solving the problem of 
access to two nuclear facilities, and we call on 
Iran to continue to work closely with the IAEA 
without reservations."



UAE normalization ties with Israel violates regional peace
 Iranian Parliament Speaker's Special Aide for International Affairs said that United 
Arab Emirates’ normalization of ties with the Zionist regime violates peace and security 
in the region.
Speaking in a telephone conversation with Salim al-Zanoun, Speaker of the Palestinian 
National Assembly on Tue., Amir-Abdollahian reiterated that UAE’s normalization of ties 
with the Zionist regime infringes regional peace and security.  
Secretary-General of the International Conference in Support of the Palestinian Intifada described the 
UAE's compromise with the Zionist criminals and accompany of some Arab leaders with the fake Zionist regime 
as a childish and irrational show and condemned this provocative act.
The resistance of the Palestinian people in the legitimate struggle for the complete liberation of their historical 
and motherland from the Zionist regime is a divine promise that will surely be fulfilled, he emphasized.

Stating that the IAEA 
chief ’s visit to Tehran had 
strategic importance, the 
AEOI spokesman Behrouz 
Kamalvandi said that the 
recent Iran-IAEA agreement 
is win-win.
“So far, we have received 
at least 17 reports from the 
IAEA and the Director-
General indicating that Iran 
has complied with all its 
obligations,” he said, adding, 
“But in connection with the 
request made by the IAEA 
about a year ago, especially 
at the Board of Governors 
meetings in March and July, 
we believed that some of the 
IAEA's questions and requests 
for access were not defined in 
the interactive framework.”
“We had informed the IAEA 
that none of its requests 
complied with the three 
frameworks. For this reason, 
Iran and the IAEA had a dispute 
at some point. 
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Morning call to prayer : 
05:15:49   
Noon call to prayer : 
13:02:51  
Evening call to prayer: 
19:44:19  
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agreement 'win-win'
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The stakes for Biden’s speech in Pittsburgh, in the 
swing state of Pennsylvania, could not have been 
higher a day before Trump heads to the city of 
Kenosha, Wisconsin, to deliver his dueling vision 
on the upheaval.
Emerging from months of COVID-19 travel 
restrictions, Biden finds himself suddenly on the 
defensive, mocked by Trump as weak in the face 
of events combining leftist anti-racism protests, 
riots, deadly shootings and right-wing vigilante 
actions in Kenosha and in Portland, Oregon.
With Trump exalting in the shift of debate from 
his widely panned handling of the coronavirus 
pandemic to his favored theme of crime, Biden 
risks losing the momentum that has put him 
ahead in the polls for the November 3 vote.
But the 77-year-old Democrat punched back, 
branding Trump’s presidency “a toxic presence 
in our nation.”
“Fires are burning and we have a president who 
fans the flames rather than fighting the flames,” 
Biden said, AFP reported.
“The incumbent president is incapable of telling 
us the truth, incapable of facing the facts and 
incapable of healing.”
While Trump has spent much of the past week 
warning voters they “won’t be safe” in Biden’s 
America, the Democrat sought to turn tables 
on the Republican in his 22-minute speech 
-- delivered in a mostly empty hall due to 
coronavirus concerns -- with the question: “Do 
you really feel safer under Donald Trump?”
Trump “can’t stop the violence, because for years 
he has fomented it,” Biden charged.
Trump “may believe mouthing the words ‘law and 
order’ makes him strong, but his failure to call on 
his own supporters to stop acting as an armed 
militia in this country shows you how weak he is.”
Biden, who has been accused by Republicans of 
insufficiently denouncing violence by leftist anti-

racism protesters, tried to set this to rest.
“Looting is not protesting, setting fires is not 
protesting,” he said.
“None of this is protesting. Its lawlessness, 
plain and simple, and those who do it should be 
prosecuted.”
At a White House press conference, Trump still 
complained that Biden “mostly seemed to blame 
the police and law enforcement,” not leftist 
radicals.
On Tuesday, Trump will promote his own 
perspective on what’s wrong in America’s cities 
by visiting Kenosha.
The city, in one of the most significant swing states 
of the electoral map, has been in turmoil since the 
shooting by a white police officer of an African-
American man in front of his children during an 
arrest this month.
A microcosm of the racial and ideological tensions 
of the Trump era, Kenosha has seen Black Lives 
Matter protests, riots, and the arrival of armed, 
white vigilantes, culminating in an incident 
where a 17-year-old militia enthusiast, Kyle 
Rittenhouse, allegedly shot dead two people at 
the protest and badly injured another.
Democrats and police reform advocates see 
Kenosha as a symbol of institutional racism 
leading to deadly encounters between officers 
and black suspects.
They see Rittenhouse, a Trump supporter, 
as emblematic of right-wing militias that are 
increasingly brazen about brandishing weaponry 
in political settings and attempting to act as 
amateur law enforcers.
Trump, however, is making clear he comes 
with a different priority: countering what he 
has repeatedly described as the “anarchy” in 
Democratic-led cities.
He will “meet with local law enforcement 
and some business owners and he’ll survey 
the damage” from the unrest, spokeswoman 
Kayleigh McEnany told reporters.
Trump described his desire “to see the people 
that did such a good job for me,” referring to law 
enforcement units that quelled the rioting.
Trump also declined to condemn the killings that 
Rittenhouse, who was in the streets with a rifle, is 
suspected of.

Japan’s chief cabinet secretary and a 
long-time lieutenant of outgoing Prime 
Minister Shinzo Abe, Suga is widely 
expected to stay the policy course set 
out by Abe, including the “Abenomics” 
strategy aimed at reviving the economy 
and keeping it afloat amid the COVID-19 
pandemic.
Suga has not publicly announced his 
candidacy for leader of the Liberal 
Democratic Party (LDP) but has 
indicated privately that he intends to run, 
a source told Reuters. Media reported he 
would formally announce his intention to 
run on Wednesday.
The party’s leader will almost certainly 
become prime minister because of 
its majority in the lower house of 
parliament. The new leader will replace 
Abe, who abruptly announced on Friday 
he was stepping down for health reasons.
In a meeting on Tuesday to decide on the 
format of the election, LDP executives 
agreed to a simplified vote, by party MPs 
from both chambers of parliament and 
heads of local chapters, party Secretary-
General Toshihiro Nikai said.
The proposal to exclude votes by rank-
and-file members favours Suga, who 
has now reportedly locked in support 
from the party’s biggest factions. But a 
final decision, to be made at a general 
assembly on Tuesday, could be delayed 
due to opposition from many party 
members.
“We must elect a new leader as soon as 
possible to avoid creating a political 
vacuum,” Nikai told reporters. “There was 
no objection to my view at the meeting.”
PUSH FOR WIDER VOTE
On Monday, however, younger LDP 

legislators met with Nikai to present a 
demand from more than 140 MPs and 
about 400 local party lawmakers for a 
full-scale vote. Several local chapters 
including Osaka have also demanded the 
same.
“To select the new leader, we must have a 
party presidential election in a form that 
listens to a wide range of votes,” one of the 
MPs said.
Shigeru Ishiba, a main rival for the 
race, echoed those views, repeating on 
Tuesday that he was against a limited 
vote.
“I think that both for democracy and for 
the party, this is something that should 
not be,” the former defence minister said 
on TV Asahi. Ishiba is the most popular 
with voters among the likely candidates 
but lacks strong backing in the party 
hierarchy.The LDP is expected to hold its 
leadership vote on Sept. 14.
Financial markets also favour and appear 
to have factored in a win by Suga.
“He is considered to be a very effective 
policy leader within the party and 
bureaucracy ... and was key to Abe’s 
successful tenure,” said John Vail, 
chief global strategist at Nikko Asset 
Management.
“Suga’s experience with the virus 
situation, including his appropriate 
push-back on complete shutdowns, is 
key, as this is Japan’s greatest concern 
right now,” he added.
Another contender for the post is Fumio 
Kishida, a former foreign minister. 
Current Foreign Minister Toshimitsu 
Motegi and Defence Minister Taro Kono 
both said on Tuesday they had not yet 
decided whether to run.
The reported backing of the LDP’s biggest 
Hosoda faction for Suga follows media 
reports of support from the powerful 
faction led by Deputy Prime Minister 
Taro Aso. LDP heavyweight Nikai is also 
supporting Suga.

Biden Accuses ‘Toxic’ Trump of Fanning US 
Unrest

Largest faction of Japan's ruling party backs 
Suga to replace Abe as PM: NHK

Joe Biden on Monday accused US President Donald Trump of 
stoking violence after a week of deadly unrest catapulted law 
and order to the top of the political agenda barely two months 
before the US election.

Japan’s top government spokesman, Yoshihide Suga, has won 
the backing of the largest faction of the ruling party to become 
its next leader, public broadcaster NHK reported on Tuesday, 
making him a strong front-runner to become the next premier.

“Suga’s 
experience 
with the virus 
situation, 
including his 
appropriate 
push-back 
on complete 
shutdowns, is 
key, as this is 
Japan’s greatest 
concern right 
now,”

“The incumbent 
president is 
incapable of 
telling us the 
truth, incapable 
of facing the facts 
and incapable of 
healing.”



سیمکارتشادبهزودیمیاندانشآموزانتوزیعمیشود
وزیر آموزش و پرورش گفت: سیم کارت شاد برای داشــتن اینترنت ایمن به زودی میان دانش آموزان عرضه 

می شود.
 محسن حاجی میرزایی در سی و چهارمین اجلاس مدیران و روسای آموزش و پرورش سراسر کشور که به صورت 
ویدئو کنفرانس برگزار شد، اظهار داشت: در شرایط شیوع ویروس کرونا باید استفاده مناسبی از ظرفیت ها شود 

تا مخاطرات به حداقل برسد.
وی افزود: برای به حداقل رساندن مخاطرات در جامعه با کمک وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات درصدد هستیم با 

عرضه سیم کارت شاد یک محیط امن در شبکه مجازی ایجاد کنیم.  
وزیر آموزش و پرورش از مدیرکل استان های آموزش و پرورش خواست تا فعال سازی شبکه اینترنت و گسترش ارتباطات را مورد 

توجه قرار دهند، چراکه باید از این ظرفیت در خصوص افزایش سرعت اطلاع رسانی و دریافت و ارسال پیام ها استفاده کرد.
حاجی میرزایی با بیان این که آموزش و پرورش یک شبکه ارتباطی است، ادامه داد: هیچ بخشی در کشور ظرفیت نظام تعلیم و تربیت را ندارد و 
براین اساس کاغذ نمی تواند ابزار مناسبی برای برقراری ارتباط در این شبکه باشد، از این رو باید ارتباطات در آموزش و پرورش گسترش یابد و گفت 

و گوهای عمیقی به منظور هم راستا شدن انجام شود.

انهدام۷شرکتکلاهبرداریدرنقششرکتهایلیزینگخودرو
رئیس پلیس آگاهی تهران از دســتگیری اعضای یک باند کلاهبرداری که در نقش شرکت های لیزینگ از 
شهروندان کلاهبرداری می کردند خبر داد و گفت: بر اساس نظر کارشناسان ارزش ریالی این پرونده بالغ بر ۲۰ 

میلیارد ریال برآورد شده است.
از پایگاه خبری پلیس، سردار علیرضا لطفی افزود: کارآگاهان اداره چهاردهم پلیس آگاهی تهران بزرگ در طرح 

مقابله با شرکت هایی که تحت عنوان لیزینگ از شهروندان کلاهبرداری می کنند، عملیات و اقدامات پلیسی را 
در دستور کار خود قرار دادند.

رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ ادامه داد: کارآگاهان در پی جویی صورت گرفته برای کشف سرنخ از موسسان این 
 شرکت ها در فضای مجازی موفق به شناسایی تعدادی شــرکت که تحت عنوان لیزینگ خودرو از شهروندان کلاهبرداری 

می کردند، شدند. این مقام ارشد انتظامی گفت: کارآگاهان با توجه به فعالیت گسترده مجرمان طی هماهنگی با سرپرست دادسرای ناحیه ۶ تهران برای 
پلمب و دستگیری مدیران این شرکت ها وارد عمل شدند. سردار لطفی اظهار داشت: تلاش های شبانه روزی کارآگاهان برای ردیابی این شرکت های 
کلاهبرداری کلید زده شد و کارآگاهان اداره چهاردهم پلیس آگاهی تهران موفق به شناسایی ۷ شرکت شدند و در این خصوص عملیاتی ویژه صورت 

گرفت و ۱۷ تن از اعضای این شرکت ها به همراه ۷ میلیارد ریال دستگیر شدند.

مهر
گـــزارش
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یکی از دلایل اصلی 
افزایش قیمت 

مسکن، ارائه دائم 
آمار و گزارش 

قیمت هاست؛ برخی 
رسانه ها و سایت های 

فروش املاک هم به 
آن دامن می زنند

اقتصاد ایران
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شرایط دریافت سند 
ملک برای ضمانت وام 

کرونا
درحالیکه ابهاماتــی درباره ضمانت 
وام کرونا برای کسب وکار مبنی قبول 
نکردن سند ملک و داشتن یک یا دو 
ضامن دولتی وجود دارد، دبیر کانون 
بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی 
با بیان اینکه هر فــردی که درآمدی 
مطمئنی داشــته باشــد می تواند 
ضمانت ایــن وام را برعهــده بگیرد، 

توضیحاتی در این زمینه ارائه کرد.  
گفته می شود که کســب وکارهای 
مشمول دریافت وام کرونا باید حداقل 
یک یا دو ضامن دولتــی به بانک ها 
معرفی کنند که آن هــا باید حداقل 
ماهانــه ۱۲ میلیون تومــان حقوق 
دریافت کنند. همچنین، دیده شده 
بانک ها سند ملک را هم به این دلیل 
که از ارزش وام بیشــتر است، قبول 
نمی کنند. پس از طرح این موضوع، 
از آنجا که ۱۸ بانک عامل پرداخت این 
وام به کسب وکارها هستند و بخشی از 
این بانک ها خصوصی هستند، دبیر 
کانون بانک ها و موسســات اعتباری 
خصوصی توضیحاتی در این زمینه 
ارائه کرد.   جمشیدی با تاکید براینکه 
ضامن وام کرونا برای کســب وکارها 
حتما نباید کارمند دولت باشد، بلکه 
می تواند ضامن غیردولتی هم باشد، 
افزود: حتی متقاضیان برای ضمانت 
می توانند ملک ارائه دهند اما به شرط 

اینکه ارزش آن برابر با مبلغ وام باشد.

ایسنا
خـــبـــر
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وزارت راه و شهرســازی 
از ســال ۸۸ و با راه اندازی 
سامانه املاک و مستغلات 
تحــت نظــارت اتحادیه 
مشــاوران امــلاک، اتاق 
اصناف ایران و وزارت صمت 
به طور مرتــب و در هر ماه 
اقدام به انتشار گزارش هایی در خصوص 
بازار مسکن در ماه منتهی به زمان ارائه این 
گزارش، می کند. سامانه ای که اگرچه منبع 
بانک مرکزی در ارائه آمار بازار مسکن است، 
اما بســیار پیش آمده که در گزارش های 
تحلیلی معاونت مسکن و ساختمان وزارت 
راه و شهرسازی و بانک مرکزی، تناقض ها یا 
تفاوت هایی دیده شود. مرکز آمار ایران نیز 
از همین سامانه برای انتشار گزارش هایی 
برای وضعیت بازار مســکن بهره می برد؛ 
اما گزارش های مرکز آمار، فصلی منتشر 
می شــود و از ارائه گزارش هــای ماهانه 

خودداری می کند.

   انتشار آمار بازار مسکن، از ابتدا 
هم مخالفانی داشت

با این حال انتشار این آمار از سوی دو نهاد 

اصلی منتشرکننده )بانک مرکزی و وزارت 
راه و شهرســازی( همواره منتقدانی نیز 
داشته است؛ اگرچه کارشناسان معتقدند 
انتشار این آمار علاوه بر آنکه به شفافیت 
بازار کمک می کند، می تواند امکان برنامه 
ریزی برای بهبود وضعیت مســکن را نیز 
فراهم کند، اما منتقــدان می گویند، این 
شعارها که »برنامه ریزی بهتر با ارائه آمار 
فراهم می شود«، بیشتر بر روی کاغذ بوده 
و هیچ گاه نتوانســته ایم با استفاده از آمار 
مذکور، اقدامی برای بازار مســکن انجام 
دهیــم؛ مضافاً اینکه، اعــلام آمار مذکور 
به افزایش قیمت ها و تورم مســکن دامن 

می زند.

   وزیر راه و شهرســازی در برنامه 
تلویزیونی چه گفت؟

شاید همین استدلال های مخالفان بوده 
که سبب شد تا محمد اســلامی وزیر راه 
و شهرسازی در ۲۸ مرداد امسال در برنامه 
گفت وگوی ویژه خبری و به مناسبت هفته 
دولت از صدور دســتور خود به معاونت 
مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی 
برای عدم انتشار آمار مذکور، رونمایی کند.

وی در این برنامه تلویزیونی اظهار داشت: 
»من بــه معاونــت مســکن وزارت راه و 
شهرسازی هم گفته ام؛ گفتم بیخود است 
این اطلاعاتی که منتشر می شود؛ گفتم تا 
آن را منتشر نکنند و دامن نزنیم؛ نمی گویم 

این اطلاعات، بیخودی است.«

   توجیه معاونت مسکن برای عدم 
انتشار آمار

به گفته محمود محمودزاده معاون مسکن 
و ســاختمان وزارت راه و شهرسازی، از 
نظر وزیر راه و شهرسازی، اطلاعات بازار 
مسکن سبب شده تا هم در مناطق مختلف 
پایتخت که قیمت ها متفاوت است، مردم از 
متوسط قیمت مسکن در کل تهران پیروی 
کنند و هم در سایر شهرها نیز به تبعیت 
از پایتخت، شاهد افزایش قیمت مسکن 
باشیم. از همین رو، اسلامی خواهان عدم 

انتشار اطلاعات مذکور شده است.

   رئیس اتحادیه امــلاک: با عدم 
انتشار آمار بازار مسکن موافقم

مصطفی قلی خســروی رئیس اتحادیه 
مشاوران املاک تهران نیز با نظر وزیر راه و 
شهرسازی همسو است؛ وی می گوید: یکی 
از دلایل اصلی افزایش قیمت مسکن، ارائه 
دائم آمار و گزارش قیمت هاست؛ برخی 
رسانه ها و سایت های فروش املاک هم به 

آن دامن می زنند.

   هم با انتشــار آمار بازار مسکن 
مخالفیم هم از بورس املاک حمایت 

می کنیم!
اگرچه وزیر راه و شهرسازی به عنوان مقام 
ارشد سیاستگذار بخش مسکن با شفافیت 
در ارائه آمار بازار مســکن مخالف است، 
اما وی یکی از اصلی ترین حامیان بورس 

املاک نیز هســت؛ حال آنکه بورس، فی 
ذاته، شفافیت زاست؛ مشخص نیست این 
تناقض رأی که از یک سو با اعلام قیمت 
در سایت های خرید و فروش و انتشار آمار 
بازار مسکن مخالف است و از سوی دیگر 
می خواهد با شــفافیتِ معاملاتِ بورسِ 
املاک، قیمت ها را به مشتریان اعلام کند، 

چگونه برای مردم توجیه شود؟

   سابا هم از انتشار معاملات مرداد 
ماه جا ماند

از سوی دیگر از ۲۲ اردیبهشت امسال و به 
دستور دادستانی تهران، اعلام قیمت در 
آگهی های املاک دو سایت مشهور خرید و 
فروش مسکن ممنوع شده است؛ اما سامانه 
اطلاعات بازار املاک ایران )سابا( متعلق 
به معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه 

و شهرســازی تمامی خرید و فروش های 
مســکن در تهران را که در سامانه املاک 
و مستغلات بارگذاری می شود، به نمایش 
در می آورد؛ البته با تأخیری بیش از یک 
ماهه؛ در حال حاضــر آخرین معاملاتی 
که اطلاعات آنها منتشر شده، متعلق به ۱ 

مرداد امسال است.

   چرا بانک مرکزی آمار بازار مسکن 
را منتشر نمی کند؟

اگرچه همواره در ماه های گذشته، بانک 
مرکزی نیز گزارش ماهانه بازار مســکن 
پایتخــت را با تأخیــری یکــی دو روزه 
از گــزارش وزارت راه و شهرســازی و در 
روزهای ســوم یا چهارم هر ماه منتشــر 
می کرد، امــا در ماه جاری نیــز با وجود 
گذشت ۱۰ روز از شهریور، هنوز خبری از 

انتشار آمار بازار مسکن مرداد ماه امسال، از 
سوی بانک مرکزی نیست.

   با پنهان کردن آمار، کاری از پیش 
نمی بریم

حســام عقبایــی نایب رئیــس اتحادیه 
مشاوران املاک نیز اظهار کرد: ما باید برای 
مردم شفاف سازی کنیم و مراجع رسمی 
از انتشار آمار مربوطه، هراسی نداشته باشد.

وی بــا تأکید بر اینکــه انتشــار آمار در 
حوزه های مختلــف اقتصادی به تصمیم 
گیری بهتر کمــک می کند، گفت: اینکه 
قیمت ها در کانال ها و سایت ها درج نشود، 
اقدام بدی نبود؛ اما انتشــار اطلاعات بازار 
مسکن باید در هر ماه به مردم اطلاع رسانی 
و دلایل رشد نامتعارف قیمت مسکن برای 

مخاطبان واکاوی شود.

شفافیت آماری برقرار می ماند؟ 

تبسنجبازارمسکن؛متهمافزایشقیمت!
اگرچه وزیر راه و شهرســازی اعلام کــرده بود برای 
جلوگیری از ایجاد تنش قیمتی، از این پس آمار معاملات 
مسکن منتشر نخواهد شــد اما به نظر می رسد بدلیل 

انتقادات شدید، این تصمیم احتمالا تغییر کرده است.
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

آغاز ثبت نام برای برنامه های جانبی الکام استارز
زمان ثبت نام استارت آپ ها برای برگزاری آنلاین برنامه های جانبی رویداد الکام استارز اعلام شد.
ششمین دوره الکام استارز با برگزاری آنلاین برنامه های جانبی خود که شامل الکام پیچ، پاویون 
http:// سرمایه و شتاب اســت از اســتارت آپ های علاقمند دعوت می کند تا از طریق نشانی

elecom-stars.ir و در حدفاصل زمانی ۱۱ الی ۲۴ شــهریور ماه برای ثبت نام خود اقدام 
کنند. 

هزینه بلیط حضور در الکام پیچ ۲۵۰ هزار تومان و هزینه بلیط حضور در پاویون سرمایه ۴۰۰ هزار 
تومان بوده و شرکت در پاویون شتاب رایگان است.

گفتنی است؛ حسب تصمیم ســتاد اجرایی الکامپ ۲۶ و با عنایت به موکول شــدن برگزاری نمایشگاه الکامپ به 
ماه های پایانی سال جاری، برنامه های جانبی ششمین دوره الکام استارز شامل الکام پیچ، پاویون شتاب و سرمایه به صورت برخط 

و از تاریخ ۲۸ الی ۳۱ شهریورماه سال ۱۳۹۹ برگزار خواهد شد.
سازمان نظام صنفی رایانه ای امیدوار است بتواند در راستای حمایت حداکثری از کسب وکارهای نوپا که تسریع  کننده روند رو 

به رشد اقتصاد دیجیتالی بر پایه تخصص و تولیدات بومی هستند، گام بردارد.

به عنوان یک جویای شغل 
ممکن است به دنبال تغییر کامل 

حرفه خود باشید، یا ممکن 
است بخواهید مقام بالاتری پیدا 

کنید در هر دو مورد، ایده کار 
جدید می تواند ترسناک باشد. 

چیزهای جدید در انتظار شما 
هستند

،،
نمناک

یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

هر جوینده شــغلی که در 
تلاش بــرای پیــدا کردن 
یک شــغل جدید اســت، 
یک رشــته ترس مشترک 
دارند اما نگران نباش شــما 
سرنوشــت خود را تصمیم 
گیری می گیرید حتی اگر 
به اصطلاح شغل رویایی خود را پیدا نکنید، 
هنوز هم قادر به خوشحال زندگی کردن 
بعد از آن هستید، اما این بدان معنی نیست 
که شما باید ترســتان را از بین ببرید یا از 
تلاش دست بردارید ؛ در این بخش ۸ ترس 
شایع وجود دارد که هر شخصی که دنبال 
شــغلی جدید با در پی تغییر شغل است 
تمایل به مبارزه با آن را دارد، و اینکه چگونه 

می توانید با آنها مقابله کنید.

   1. جوابی دریافت نمی کنید:
هر جویــای شــغلی بایــد در زمانی که 
درخواست شــغلی می کند، تلاش های 
مناســبی را نیز برایش انجــام دهد. اگر 
نامه ای یکســان را به هر شرکت ها برای 
درخواست خود ارسال می کنید، پس می 
دانید که احتمالا جوابی دریافت نخواهید 
کرد بنابراین، مهم است که زمانی را برای 
شناختن شــرکت، ارزش ها و چگونگی 
هماهنگی با آنها را در برنامه خود داشته 
باشید.داشتن این ابتکار بسیار عالی است، 
اما هنگامی که شــما آن را ارسال کنید 
اضطراب می گیرید. اگــر جوابی نگیرید 
چه اتفاقی می افتد؟ اگر رزومه شما فقط به 
سیاه چاله آنها برود چه می شود؟ اینها همه 
برای هیچ چیز بود، متاســفانه برای شما 

هیچ تضمینی وجود ندارد.
راه حل

این اتفاق می تواند دلســرد کننده باشد 
به ویژه، اگر شــما برای چندین شــغل 
درخواست کرده اید و از هیچ کدام از آنها 
خبری دریافت نکرده اید و عزت نفس شما 
ممکن اســت کمی پایین بیاید. مهم این 
است که به یاد داشــته باشید که سکوت 
آنها هیچ ارتباطی با آینده شما ندارد این 
واقعیت را قبول کنید که ممکن اســت 
فردی برای این موقعیت بهتر از شما باشد، 
اما در عین حال، این بدان معنا نیســت 
که شــما مناســب برای کار دیگری که 

درخواست می کنید، نیستید. شما باید به 
طور کامل به هر برنامه کاری متعهد شوید، 
اما هنگامی که انجــام می دهید،بیخیال 
آن شوید و تمرکز را بر روی برنامه بعدی 
انجام دهید. شما همیشه می توانید بعدا 
بازگردید و برخی از نقایصی را که در آینده 
پیش می آید شناسایی و تقویت کنید، اما 
در آن گیر نکنید ، وقت خود را بیش از حد 
صرف فکر کردن نکنید. این به شما شغلی 
نمی دهد، فقط نگرانی های غیر ضروری و 

شک و تردید را به شما می دهد.

   2. مطمئن نیستید که در چه مقام 
و موقعیتی قرار می گیرید:

یک برنامه کاری خوب نیــاز به یک کاور 
نامه خوب دارد، اما چه چیزی می شــود 
اگر در پیدا کردنش مشکلی دارید؟ در این 
صورت می تواند عرضه خودتان ســخت 
شود ؛ ممکن است شما حتی برای یک کار 
خاصی درخواست کنید، اما به این دلیل 
که هیچ نظری ندارید که چگونه همه چیز 
را تنظیم کنید، همه چیز خراب می شود. 
با درک اینکه چــرا این کار را می خواهید 
شروع کنید شــانس ها بسیار علاقه مند 
به زمینه های خاصی هستند، زیرا مهارت 
های شما مناسب هستند. انسان ها به طور 
طبیعی به چیزهایی که در آنها خوب می 
باشند ، کشیده می شــوند. حتی زمانی 
که ما جوان تر بودیــم و ورزش و یا با یک 
ابزار موســیقی کار می کردیم، معمولا به 
 دنبال چیزهایی می رفتیم که در آنها خوب 

بودیم.
راه حل

اگر می خواهید کارتــان را تغییر دهید و 
تجربه زیادی نداشته باشید، احتمالا چیز 
دیگری وجود دارد که شما را مجبور می 
کند که این تغییر را انجام دهید. این چیزی 
است که شما را از شغلتان جدا می کند. اگر 
شما در داخل خود گیر کرده اید، از اطراف 
خود بپرسید، از دوستان، همکاران خود )یا 
دشمنان اگر به اندازه کافی شجاع هستید( 
بپرسید.خودتان را بررسی کنید تا بتوانید 
دقیقا دلیل اینکه چرا شما برای آن شغل 

مناسب هستید را بفهمید.

   3. ترس از رد شدن و راه حل آن:
تنها چیزی که بدتر از نادیده گرفته شدن 
می باشد، این است که به حرف های شما 
گوش کنند، درکتــان کنند، ببنندتان، و 
ســپس ردتان کنند هیچ کسی رد شدن 
را دوســت ندارد ؛ هرگز رد شدن، خنده 
دار نیست به خصوص اگر چیزی را واقعا 
بخواهید. هنگامی که بحث شــغل پیش 
می آید، شــما نه تنها رد می شوید، بلکه 
آنها رویای شما را خرد می کنند. ترس از 

رد شدن جهانی است و متاسفانه، اجتناب 
ناپذیر است. شما ممکن است رد شوید، 
اما به یاد داشته باشید که اگر هرگز سعی 
نکنید، همچنان شکست می خورید ؛اگر 
اصلا کاری نکنید، پس برنامه کاری خود 

را دور می ریزید.
راه حل

اگر شما بازی نکنید، هرگز برنده نخواهید 
شــد و اگر اصلا ســعی نکنید که کاری 
پیدا کنید، پس هیچ وقت شغلی بدست 
نخواهید آورد.در پایان، رد شدن ترسناک 
تر از آن چیزی نیست که ما فکر می کنیم. 
اغلب، ما از آن درس مــی گیریم و حتی 
اگر درســی از آن نگیریم، آن قضیه یک 
رد شــدن باقی می ماند ، هنوز هم شبها 
 به خواب میروید و فردا هم از خواب بیدار

 می شوید.

   4. برچسب ناتوانی خوردن ؛ شما 
قادر به انجام این کار نیستید:

به عنوان یک جویای شــغل ممکن است 
به دنبال تغییر کامل حرفه خود باشید، یا 
ممکن اســت بخواهید مقام بالاتری پیدا 
کنید در هر دو مــورد، ایده کار جدید می 
تواند ترسناک باشــد. چیزهای جدید در 
انتظار شما هستند. همه چیز تغییر خواهد 
کرد، اما آیا شما برای آنها آماده هستید؟ آیا 

می توانید این کار را انجام دهید؟
راه حل

طبیعی است که از ناشناخته ها بترسید، 
به طور طبیعی ما می خواهیم خوب عمل 
کنیم و خوب باشیم. فکر کردن در مورد 
رفتن به یک سرزمین جدید می تواند شما 
را شب بیدار نگه دارد ؛به یاد داشته باشید، 
شما این شغل را بیش از یک فکر زود گذر 
انجام دهید. ممکن اســت چیز جدیدی 
باشد، اما نتیجه گرفتید که می توانید در 
آنجا قرار بگیرید بنابراین، خودتان را کم 

نفروشید .

   5. تغییر :
اگر در گذشته شغلی را نداشته اید که باعث 
سریعتر زدن قلبتان شود یا شما را صبح از 
خواب بیدار کند، یا شاید شما به طور کامل 
از آن متنفرید، بنابراین ممکن است رفتن 
برای شغلی جدید به نظر کمی ترسناک 
برسد یا شاید زندگیتان یک سبک لم داده 
ای داشته باشد )همچنین بیکار نیز نامیده 
می شود(، و شــما از رفتن به روال عادی 
زندگی ترس داشته باشــید. زیرا انسانها 

موجوداتی از عادت ها هستند.
راه حل

طبیعی است که از ناشناخته ها ترس وجود 
دارد؛ دلیلی وجود دارد که چرا انسانها سالها 
با همین الگوی زندگی، زندگی می کردند، 
حتی اگر آنها از آن ناراضی و آگاه باشــند. 
تغییر ترسناک است، اما یکی از پر ارزش 
ترین چیزها در زندگی اســت. از خودتان 
بپرسید که از طرف دیگر ترس چیست، 
چرا که معمولا هیچ چیــزی وجود ندارد 
،ترس خود را از ناشناخته تشخیص دهید 

و سپس به جلو بروید.

   6. گذشته شغلی شما:
رســانه های اجتماعی همه چیز را تغییر 
داده اند. از جمله بــازار کار. به عنوان یک 
جویای شغل، شما خود را آسیب پذیر می 
کنید ،هنگامی که به مصاحبه می روید می 
دانید که توانایی استفاده از Google را 
دارید و می توانید خودتان را در هر رسانه 
اجتماعی ای پیدا کنید. اگر آنها واقعا شما 
را کنکاو کنند، شاید حتی شما را در رسانه 
های اجتماعی پیدا کنند. انتخاب هایی که 
در گذشته انجام دادیم ممکن است ما را 
تعریف نکنند، اما در اغلب موارد آنها با ما در 

ارتباط هستند.
راه حل

اگر شــما هر کاری را انجــام داده اید که 
می توانسته بر روی شفل شما تاثیر بگذارد، 
پس شانس خوبی اســت که در مورد آنها 
شما را بشناسند، اما خودتان نمی توانید 
اجازه دهید تا متوقف شوید؛ صادق باشید و 
در مقابلش قرار بگیرید. کاملا در مورد آنچه 
شما را درگیر کرده فکر کنید، حتی اگر در 
حال حاضر در موقعیتی هستید که هیچ 
کسی متوجه شما نیست یا به شما اهمیتی 

نمی دهد.

   7. دستمزدی که شما می خواهید 
را نمی دهیم!

یک کار رویایی چیزی بیش از پول است، 
در غیر ایــن صورت کار رویایی نیســت 
اما اجازه دهید تا اول با آن روبرو شــوید، 
پول در فکر بســیاری از مردم است. پول 
ممکن است همه چیز نباشد، اما هزینه وام 
مسکن، غذا و آزادی شما را پرداخت می 
کند. اگر در حال تغییر شغل خود هستید، 
ممکن است درباره حقوق و دستمزد زیاد 
نخواهید بدانید خوشــبختانه، شما می 
توانید سایت هایی مانند PayScale و 

Glassdoor را مشاهده کنید تا بینشی 
را درباره آنچه که در حــال حاضر در بازار 
پرداخت می شود ببینید یا اگر نمی توانید 
مذاکره خوبی را داشته باشید، ممکن است 
از مذاکرات درباره حقوق و دستمزد خود 

ترس داشته باشید.
راه حل

کمی تحقیق انجام دهید و اعتماد به نفس 
خود را حفظ کنید به یاد داشــته باشید 
همیشه هدفتان را بالاتر از حقوق خودتان 
در نظر بگیرید به این ترتیب، بدون اینکه 
اتفاقی بیافتد، به نظر قابل مذاکره می رسد.

   8. درخواست کمک :
اگر بیکار هســتید و یا علاقمند به رشد و 
ترقی هستید، در این صورت شبکه سازی 
به اندازه مورد نیاز بودنش ترســناک می 
شود ، کمک خواســتن می تواند بسیار 
سخت باشــد، مخصوصا اگر شما در حال 
حاضر در مکان بدی قرار دارید که بهترین 
انتخاب را نمی دانید ؛ممکن است چیز ساده 
ای نباشد، اما درخواست کمک می تواند 
یک تغییر در بازی باشد. هنگامی که دنبال 
شغل جدید هستید، استفاده از روابطتان 
بسیار مهم است. بگویید اگر سراغ داری، 

به من اطلاع بده.
دو نفر می توانند به یکدیگر سود برسانند و 
یا یک مرجع را به هم پیوند دهند حتی اگر 
هرگز نفعی برایشان نداشته باشد، هرگز 
در کمک به دیگران آسیبی وجود نخواهد 
داشت، و اگر روزی بیاید که شما باشید که 
به کمک دیگران نیاز داشته باشید، در این 
صورت احتمالا لیست بلند بالایی از افرادی 
را خواهید داشت که مایل هستند تا به شما 
کمک کنند، زیرا بر گردن آنها حق دارید 
در عین حال سعی نکنید بیش از حد فکر 

کنید و از شرایطی که دارید لذت ببرید.

ترس های مشترک جویندگان کسب و کار جدید؛ 

چرا از تغییر شغل می هراسیم
تغییر شغل می تواند تنش زا باشد جامعه دوست دارد فشاری بر 
ما وارد کند تا راهی برای یافتن سرنوشتمان را پیدا کنیم، که به 
ما اضطراب می دهد. چه می شد اگر آنچه قرار بود در زندگیمان 
انجام میدادیم را انجام نمی دادیم؟ و چطور ما »سرنوشــت« 
اشتباهمان را ترک می کنیم و می توانیم کار عالی خودمان را 

پیدا کنیم؟

کمی تحقیق انجام 
دهید و اعتماد به نفس 

خود را حفظ کنید به یاد 
داشته باشید همیشه 

هدفتان را بالاتر از 
حقوق خودتان در نظر 
بگیرید به این ترتیب، 

بدون اینکه اتفاقی 
بیافتد، به نظر قابل 

مذاکره می رسد

در بلندمدت، همه 
سهامداران برنده اند!

از ابتدای ســال همه منتظر ریزش 
بازار بعد از لمــس کانال ۲ میلیون 
واحدی داشتند و وقتی انتظار چنین 
ریزشی داشته باشیم، طبیعی است 
که مــردم در محــدوده ۲ میلیون 

واحدی، فروشنده خواهند بود.
اگر چه چند نماد بزرگ بازار دیروز 
با شــایعه افزایش دامنه نوســان 
ســهم های بزرگ، مورد اقبال بازار 
قــرار دارند؛ اما کلیت بــازار منفی 
است. از حمایت هایی که وعده داده 
شده بود، خبری نیست و خیلی از 
سهامداران خرد نسبت به سرمایه 
گذاری در این بازار، دلسرد شده اند.

مهدی ســوری معاونــت عملیات 
کارگزاری الونــد در این خصوص 
بیان کرد: فرهنگ سازی نادرستی، 
ناخواسته در بازار سرمایه ما شکل 
گرفته که مــردم، دولت و نهادهای 
حقوقی را ضامن رشد قیمت ها فرض 
می کنند. بارها گفته شــده انتظار 
حمایت دولت از بازار ســرمایه، به 
معنای حمایت از رونق و ســلامت 
این بازار است؛ نه حمایت از قیمت 
و بازدهی ســهم ها. وقتی مردم از 
دولت انتظار حمایــت دولت از بالا 
رفتن قیمت سهم ها را دارند، نگاه 
شان به بازار سرمایه کوتاه مدت شده 
و عملا مردم اقدام به نوسان گیری از 
دولت و نهادهای حقوقی خواهند 
کرد. مادامی بــورس مورد حمایت 
دولت و نهادهای حقوقی باشد و بازار 
روند صعودی داشــته باشد، مردم 
خریــدار خواهند بــود و به محض 
اینکــه حمایت ها کمرنگ شــود، 
مردم در جایگاه فروش قرار خواهند 
گرفت. کما اینکه دیروز مشــاهده 
کردیم مردم ســهم های کوچک 
خود را عرضه می کردند تا سهم های 
بزرگ بازار را خریــداری کنند؛ به 
این امید که دولت از این ســهم ها 
حمایت کند و قیمت ها افزایش یابد. 
این مدل حمایت، منطقی نخواهد 
بود و انتظار چنیــن حمایتی هم 
نباید داشــت. چون در قیمت های 
 بالاتــر، مــردم دوباره فروشــنده

 خواهند شد.
این کارشــناس بازار سرمایه افزود: 
این جنس حمایت ها، نسخه های 
کوتاه مدت است. شاید در مقاطعی 
لازم باشــد حقوقی ها همدل شده 
و از بازار حمایت کنند؛ اما حمایت 
واقعی وقتــی اتفاق خواهــد افتاد 
کــه دســتکاری هایــی همچون 
ابزارهای خلق الساعه و بدعت های 
بازار ســرمایه ما مثــل ETF ها 
و آزادسازی ســهام عدالت و الزام 
شرکت ها به افزایش سرمایه از محل 
صرف سهام و... وجود نداشته باشد. 
اگر قرار باشــد بازار سرمایه ما رشد 
کند، باید اجازه دهیــم این بازار بر 
اســاس مکانیزم عرضه و تقاضا کار 
کند. البتــه که شــاید در مواردی 
هم نیاز به حمایت کوتــاه مدت از 
بازار سرمایه باشد؛ ولی در مجموع 
تشــکیل صندوقی تحــت عنوان 
صندوق تثبیت بــازار و... هم نوعی 
دســتکاری در روند بازار ســرمایه 
محسوب می شود که در بلند مدت 
آثار مخرب آن از آثار مفید آن بیشتر 

خواهد بود.
سوری در پیش بینی وضعیت بازار 
تا پایان ســال جاری گفت: نسبت 
بــه وضعیت کلــی بازار ســرمایه 
تا پایان ســال جاری، خوشــبین 
هستم. اما مشــکل اینجاست که 
بــه برخــی اتفاقات که بــه لحاظ 
بنیــادی و تحلیلــی، وزن زیادی 
 ندارند؛ به لحــاظ روانی وزن زیادی

 داده ایم.

بورس نیوز
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

مدیر ارزیابی سرمایه گذاری صندوق نوآوری و شکوفایی:

سرمایه گذاری در استارت آپ ها بیمه می شود

رضوانیان گفت: برای افزایش انگیزه سرمایه گذاران جسور، 
قراردادی با بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران منعقد شده 
است که بر اساس آن سرمایه گذاری در طرح های استارت آپی 

زیر پوشش بیمه قرار می گیرد.

 در سال جاری تخصیص اعتبار به ۱۹ طرح مختلف استارت آپی در صندوق نوآوری و شکوفایی 

تصویب شده و در مجموع بیش از ۳۰۰ میلیارد تومان در این طرح ها سرمایه گذاری 
صورت گرفته اســت. این طرح ها در حوزه های مختلفی مانند: دارو، تجهیزات 

پزشکی، معدن، تجهیزات صنعتی، آی. تی و فناوری اطلاعات ارائه شده اند.
هر چند رویکرد اصلی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و دیگر نهاد های 
همکار با این معاونت در حوزه سرمایه گذاری، جذب سرمایه بخش خصوصی و 
سرمایه گذاری جسورانه محسوب می شود، اما حمایت های مختلف مالی نیز از 
سوی نهاد های مختلف، به ویژه صندوق نوآوری و شکوفایی به استارت آپ ها عرضه 
می شود. تخصیص حمایت مالی مستقیم به ۱۹ طرح ارائه شده از سوی فعالان فناور 

و استارت آپ ها در این راستا صورت گرفته است.
یکی از حوزه هایی که بیشترین حمایت را به خود اختصاص داده، حوزه سلامت و 
سلامت دیجیتال است. در این ارتباط به تازگی دو رویداد از سوی معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری و صندوق نوآوری و شکوفایی در حوزه سلامت برگزار شد. 
این دو رویداد که در راستای جذب سرمایه برای استارت آپ های فعال در این حوزه، 
برگزار شده بود، توانست برای طرح های مختلف ارائه شده سرمایه جذب کند. حدود 
۲۰۰ سرمایه گذار برای حضور در این رویداد ها دعوت شدند و طرح های ارائه شده از سوی 
فعالان استارت آپی را بررسی کردند. بخش های مختلف زیرمجموعه معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری و همچنین صندوق نوآوری و شکوفایی تلاش دارند تا با توسعه فرهنگ 
سرمایه گذاری جسورانه در زیست بوم نوآوری کشــور و فرهنگ سازی در این حوزه، بخش 
خصوصی را ترغیب کنند که خود محوریت تامین مالی در زیست بوم اقتصاد دانش بنیان را 

بر عهده بگیرد.
سرمایه گذاری جسورانه در پروژه های اســتارت آپی همواره با ریسک همراه بوده است. نام 
جسورانه نیز با توجه به ریســک چنین ســرمایه گذاری های، به آن اطلاق می شود. با این 
همه معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری و دیگر نهاد ها مانند صنــدوق نوآوری و 
 شکوفایی تلاش دارند تا ریسک و هزینه چنین سرمایه گذاری های را تا حد امکانان کاهش 

دهند.
محمد حسین رضوانیان مدیر ارزیابی ســرمایه گذاری صندوق نوآوری و شکوفایی گفت: 
برای کاهش ریسک سرمایه گذاری در استارت آپ ها و طرح های فناورانه، یک قرارداد با بیمه 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران منعقد شده است. بر اساس این قرارداد، سرمایه گذاری های 

استارت آپی زیر پوشش بیمه قرار می گیرند.
بر اساس این قرارداد، سرمایه گذاران طرح های استارت آپی می توانند اصل سرمایه خد را در 
طی یک قرارداد زیر چتر بیمه قرار دهند. این نوع بیمه خاص، اصل سرمایه، این سرمایه گذاران 
را بیمه می کند و باعث می شود که زیان قابل توجهی متوجه بخش خصوصی فعال در حوزه 

نوآوری نشود.
برای اولیه بار اســت که در کشور، ســرمایه گذاری در یک حوزه خاص از چنین سطحی از 
پشتیبانی برخوردار شده است و زیر چتر بیمه قرار گرفته است. به گفته صاحب نظران این 
مسئله می تواند انگیزه بالای در سرمایه گذاران ایجاد کند تا بدون دغدغه خاطر و نگرانی از این 
موضع که سرمایه آن ها ممکن است به خطر افتد، در حوزه زیست بوم نوآوری کشور و طرح های 

استارت آپی سرمایه گذاری کنند.

باشگاه خبرنگاران جوان
گــــــزارش

استارت آپ
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